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Έκδοση της Πανελλήνιας  
Ομοσπονδίας Αστυνομικών  

Υπαλλήλων που έχει 
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη 

www.poasy.gr 
poasy@otenet.gr 

neaastynomia@poasy.gr 

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27 
τηλ.: 210.7770.685 
fax: 210.7770.682 

Εκδότης 
Γρηγόρης Γερακαράκος 

Υπεύθυνος έκδοσης 
Θεόδωρος Χαντζόπουλος 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

Συντακτική Ομάδα 
Σπύρος Λιότσος 

Χρήστος Μαυραγάνης 

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση 
www.2plus1.gr 

Τα ενυπόγραφα άρθρα  
δεν εκφράζουν υποχρεωτικά  

τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης  

της «Νέας Αστυνομίας».

Συναδέλφισσες, 
συνάδελφοι 
Το 2024 σφραγίστηκε  
θετικά με τους αγώνες  
της Ομοσπονδίας και  
των Πρωτοβαθμίων 
Οργανώσεών της αφού  
ένα διαχρονικό αίτημα έγινε 
επιτέλους αποδεκτό και 
ανακοινώθηκε από τον ίδιο 
τον Πρωθυπουργό της 
χώρας. Η θεσμοθέτηση  
της επικινδυνότητας της 
εργασίας και ειδικότερα η 
χορήγηση 100 ευρώ από 
1η/07/2025 σε όλες και 
όλους τους αστυνομικούς 
είναι μια κίνηση όχι 
αμελητέα. Ήρθε να ενισχύσει 
το εισόδημά μας σημαντικά 
σε σχέση με άλλους 
κλάδους. Ως εκ τούτου τυχόν 
ηττοπαθείς ερμηνείες ή και 
μαξιμαλιστικές διεκδικήσεις, 
είναι τουλάχιστον εκτός 
τόπου και χρόνου.

S M S ΠΕΡΟΥ  
Μεταμφιεσμένος αστυνομικός 
σε έφοδο για τη σύλληψη 
ναρκοεμπόρων. Η αστυνομία 
του Περού στη δίωξη εμπόρων 
ναρκωτικών επιστρατεύει 
ακόμα και τις μεταμφιέσεις για 
να διεισδύσει στα δίκτυα των 
παρανόμων. Όπως φαίνεται 
σε βίντεο που δόθηκε στη 
δημοσιότητα, ο αστυνομικός-
Grinch σπάει με βαριοπούλα 
την πόρτα του σπιτιού που 
έκρυβαν ποσότητες 
ναρκωτικών. 
 

Μ ετά από πάρα πολύ καιρό και αφού έχουν 
προηγηθεί ουκ ολίγες παρεμβάσεις μας 
προς την Πολιτική και Φυσική Ηγεσία, υπε-

γράφη ένα ακόμα Προεδρικό Διάταγμα 67/2024 
(ΦΕΚ 193, 25/11/2024) που αφορά τη Ρύθμιση 
θεμάτων προσωπικού και οργάνωσης Υπηρεσιών 
της Ελληνικής Αστυνομίας, ικανοποιώντας, επιτέ-
λους, σημαντικά αιτήματά μας. 

Κάλιο αργά παρά ποτέ, βεβαίως, αν και η ακο-
λουθητέα διαδικασία χρήζει περαιτέρω προβλημα-
τισμού και υποβολής ερωτημάτων. Διότι, με τους 
ρυθμούς που ψηφίζονται οι νέες διατάξεις και δη-
μοσιεύονται οι νόμοι, τα προεδρικά διατάγματα, οι 
υπουργικές αποφάσεις και οι συναφείς εγκύκλιοι, 
κανείς δεν μπορεί να πανηγυρίζει. Αντιθέτως, οφεί-
λει να επισημαίνει την ολιγωρία και να καταγγέλλει 
όσους τυχόν ευθύνονται για την καταγραφή «επι-
τυχιών σε δόσεις», ενώ θα μπορούσαν να έχουν 
θεσμοθετηθεί ταυτόχρονα πολλές ρυθμίσεις για αι-
τήματά μας και όχι αποσπασματικά, μια - μια. Εκτός 
και αν ακόμα και η επίλυση των προβλημάτων, με 
τη συνεπαγόμενη βελτίωση της αποτελεσματικότη-
τας των υπηρεσιών, είναι δευτερεύον ζήτημα. 

Σε κάθε περίπτωση, με το νέο Π.Δ., μεταξύ άλλων, 
επέρχεται τροποποίηση του Π.Δ. 100/2003 για τις 
τοποθετήσεις των νέων αστυφυλάκων σε Τμήματα 

Ασφάλειας της Αττικής, του Μεταγωγών και κάθε 
άλλης Υπηρεσίας που έχει ανάγκη άμεσης ενίσχυ-
σης, όπως είχαμε ζητήσει σε συναντήσεις μας με την 
Ηγεσία, αλλά και εγγράφως (Αρ. Πρωτ. 301/3/26 
από 24 Σεπτεμβρίου 2024 και Αρ. Πρωτ.: 
301/3/24 από 17 Απριλίου 2024). 

Μάλιστα, να σημειωθεί ότι με το τελευταίο έγγρα-
φο, ενημερώναμε λεπτομερώς για την κοινή συνάν-
τηση των πέντε Ενώσεων της Αττικής, ώστε με συγ-
κεκριμένες προτάσεις για την ενίσχυση - στελέχωση 
-μοριοδότηση των υπηρεσιών, να συμβάλλουμε 
στην επίλυση των προβλημάτων, αλλά η ηγεσία τότε 
προέβη μονομερώς στη μερική υιοθέτηση των προ-
τεινομένων αλλαγών. 

Άλλωστε, η Ομοσπονδία, είχε θέσει όλα αυτά τα 
ζητήματα από τις 22 Φεβρουαρίου 2024 (ανακοί-
νωση Αρ.Πρωτ.: 605/5/38) στον Αρχηγό της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο 
ΜΑΛΛΙΟ, ώστε με την ανάληψη των καθηκόντων 
του, να γνωρίζει τα αιτήματά μας και να προγραμ-
ματίσει άμεσα την επίλυσή τους. 

Έπρεπε, άραγε να περάσουν τόσοι μήνες για να 
προωθηθούν οι αναγκαίες ρυθμίσεις; Γιατί π.χ. η Δι-
εύθυνση Μεταγωγών, όπως και άλλες Υπηρεσίες να 
εντάσσονται μόλις τώρα με το νέο Προεδρικό Διά-
ταγμα (άρθρο 6), στις Υπηρεσίες που δικαιούνται 

μοριοδότησης και να μην έχει ικανοποιηθεί και αυτό 
το αίτημα, προγενέστερα; 

Δυστυχώς, επαναλαμβάνουμε ότι με τη μέθοδο 
της «σαλαμοποίησης» των προεδρικών διαταγμά-
των, κανείς δεν μπορεί να δηλώνει ικανοποιημένος. 
Γι’ αυτό, δεν υπάρχει πλέον πίστωση χρόνου για κα-
νέναν και για κανένα άλλο αίτημά μας.

Mε τη μέθοδο της «σαλαμοποίησης»  
των προεδρικών διαταγμάτων,  

κανείς δεν μπορεί να δηλώνει ικανοποιημένος
Η Ομοσπονδία χωρίς παρωπίδες επικροτεί κάθε θετική ρύθμιση που επιλύει αιτήματά μας.  

Την ίδια ώρα όμως δεν μπορεί να κάνει τα στραβά μάτια σε μεθοδεύσεις και τακτικισμούς κανενός



Χιούμορ... του Γιάννη Δερμεντζόγλου
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Η ατζέντα του μήνα

Κάθε επιτυχία απλά 
εξασφαλίζει ένα εισιτήριο 

για ένα πιο δύσκολο 
πρόβλημα. 

 
Χένρυ Κίσσιγκερ 

1923-2023,  
Αμερικανός διπλωμάτης, 

πολιτικός &  
πολιτικός επιστήμονας

“
”

09-10-24 
Ψηφίστηκε η παράταση της ισχύος της παρ. 1α του άρ-
θρου 74 του νόμου 5108/24 για τις μειωμένες δαπάνες 
μετακίνησης αστυνομικού προσωπικού. 

20-10-24 
Ο καθιερωμένος εορτασμός της Ημέρας της Ελληνικής 
Αστυνομίας και του Προστάτη αυτής Μεγαλομάρτυρα Αγί-
ου Αρτεμίου. 

23-10-24 
Μετά την ψήφιση σχετικού νομοσχεδίου του Υπουργείου 
Εσωτερικών, επέρχονται αλλαγές στο καθεστώς των απο-
σπάσεων των δημοσίων υπαλλήλων – εκπαιδευτικών 
όλων των βαθμίδων, στο πλαίσιο συνυπηρέτησης τους με 
αστυνομικούς. 

07-11-24 
Το Διοικητικό Συμβούλιο του ΤΑ.Π.Α.Σ.Α., με τη συμμε-
τοχή και σύμφωνη γνώμη των εκπροσώπων της Ομο-
σπονδίας μας, προέβη στην έγκριση 222 νέων αιτήσεων 
δανείων εκτάκτων αναγκών. 

19-11-24 
Γίνεται αποδεκτό το αίτημα για τη χορήγηση στις γυναίκες 
αστυνομικούς, άδειας με αποδοχές μίας ημέρας τον χρό-
νο, με σκοπό την πραγματοποίηση γυναικολογικών ελέγ-
χων. 

22-11-24 
Μήνυμα του Προέδρου της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑ-
ΚΑΡΑΚΟΥ προς το Συνδικαλιστικό Κίνημα, την Πολιτική 
και Φυσική Ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ. κατά την έναρξη του Συ-
νεδρίου της Π.Ο.ΑΞΙ.Α. 

28-11-24 
Ανοιχτή επιστολή των Ομοσπονδιών στον Πρόεδρο και τα 
Μέλη της Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων 
με αντικείμενο την «αύξηση»  της ειδικής αποζημίωσης 
νυχτερινής απασχόλησης. 

04-12-24 
Αποτελεσματική παρέμβαση της Ομοσπονδίας για τις 
αναγκαστικές αποσπάσεις 

12-12-24 
Με την υπ΄ αριθμ. 4705/2024 Πράξη Αρχειοθέτησης, η 
Εισαγγελέας Πλημμελειοδικών Αθηνών θέτει στο αρχείο 
κατ’ άρθρο 43 παρ. 3 ΚΠΔ τη δικογραφία για τα ερευνό-
μενα αδικήματα της υπεξαίρεσης ή της απάτης κατ’ εξα-
κολούθηση (άρθρο 375 παρ. 1 ή 386 παρ. 1α ΠΚ), που 
φέρονται ότι τελέστηκαν με την καταβολή αποζημίωσης 
σε αστυνομικούς που τελούσαν σε συνδικαλιστική άδεια 
για απασχόληση πέραν του πενθημέρου. 

15-12-24 
Μετά από πολυετείς αγώνες των Ομοσπονδιών για πρώτη 
φορά ακούστηκε από τα πιο επίσημα χείλη του Πρωθυ-
πουργού της Χώρας, η πολιτική του απόφαση για θεσμο-
θέτηση της επικινδυνότητας της εργασίας μας.  
Το μέτρο αφορά συνολικά, 153.240 άτομα με συνολική 
ετήσια επιβάρυνση του κρατικού προϋπολογισμού τα 
184.000.000 ευρώ πλέον εργοδοτικών εισφορών (για 
το 6μηνο του 2025 η δαπάνη είναι 92.000.000 ευρώ). 

27-12-24 
Πραγματοποιήσαμε Τιμητικές Τελετές εις μνήμην του Αρ-
χιφύλακα Γεωργίου ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ,  από κοινού με τον Δήμο 
Νίκαιας - Αγ. Ι. Ρέντη έξωθεν του Δημοτικού Γυμναστη-
ρίου «Μελίνα ΜΕΡΚΟΥΡΗ». 
  

Μ ε τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟ-
ΧΟΪΔΗ συναντήθηκε στις 20 Δεκεμβρίου 2024 ο Πρόεδρος 
της Ομοσπονδίας κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ σε συνέχεια 

του αγώνα της Ομοσπονδίας για την αναγνώριση της επικινδυνότη-
τας της εργασίας με επιπλέον θεσμικές παρεμβάσεις που θα αφορούν 
μεταξύ άλλων και την προστασία - ενίσχυση των οικογενειών των 
θυμάτων εν ώρα υπηρεσίας, αστυνομικών. 

Ειδικότερα, μετά την ψήφιση, στις 19/12/2024, του σχεδίου νό-
μου «Αναδιάρθρωση σιδηροδρομικού τομέα και ενίσχυση ρυθμιστι-
κών φορέων μεταφορών» και του άρθρου 53 αυτού, που αφορά την 
τροπολογία 299/6 για το επίδομα ιδιαιτέρων συνθηκών εργασίας 
και επικινδυνότητας – (Τροποποίηση της Περ. Β΄ άρθρου 127 ν. 
4472/2017), ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας επέδωσε στον κ. 
Υπουργό δυο προτάσεις – τροπολογίες ισχυουσών διατάξεων με 
στόχο α) την οικονομική στήριξη έως το 24ο έτος της ηλικίας των 
τέκνων θανόντων εν ώρα καθήκοντος αστυνομικών με τη χορήγηση 
συγκεκριμένων ετησίως χρηματικών ποσών και β) την αποκατάσταση 
της αδικίας που έχει προκύψει στην περίπτωση θανάτου έγγαμου με 
τέκνα ώστε να αυξηθεί το δικαιούμενο ποσό σύνταξης χηρείας. 

Τα αιτήματα αυτά είχαν τεθεί και στον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ και ο κ. Υπουργός, συμ-
μεριζόμενος τα επιχειρήματα που του εκθέσαμε, επέδειξε για άλλη 
μια φορά την κατανόησή του και δεσμεύτηκε ότι θα ενταχθούν στο 
νομοσχέδιο που προωθεί το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη, προς 
ψήφιση μετά τις γιορτές. 

Επίσης, με την ευκαιρία αυτή, ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας συ-
ζήτησε με τον κ. Υπουργό το ζήτημα της αστυνόμευσης του Μετρό 
Θεσσαλονίκης με βάση και τις δημόσιες δηλώσεις του, και όπως μας 
ενημέρωσε, τα καθήκοντα αυτά θα ανατεθούν στους ειδικούς φρου-
ρούς που είχαν προσληφθεί για τη στελέχωση της Πανεπιστημιακής 
αστυνομίας και οι οποίοι ήδη υπηρετούν στην Διεύθυνση Θεσσαλο-
νίκης. Έτσι θα δοθεί η δυνατότητα να καλυφθούν το Φεβρουάριο, 
οι περίπου 65 κενές θέσεις που θα προκύψουν μετά τη μετακίνησή 
τους στο Μετρό, από τον Πίνακα Τακτικών Μεταθέσεων, συν των 
όποιων άλλων αναγκών  της Γενικής Αστυνομικής Διεύθυνσης Θεσ-
σαλονίκης. Η Ομοσπονδία, τηρώντας με θρησκευτική ευλάβεια τις 
αποφάσεις των οργάνων της, διαβεβαιώνει για άλλη μια φορά όλες 

Επιπλέον θεσμικές παρεμβάσεις  
για την ενίσχυση των οικογενειών  

των θυμάτων εν ώρα υπηρεσίας

Η λεγόμενη υπόθεση «του αστυνομικού της Βουλής», σύμφωνα με όσα είδαν το φως της δημοσιότητας,  
θα μείνει χαραγμένη στο μυαλό όλων μας ως μια ακόμα αποκρουστική περίπτωση κατάπτωσης  

του ανθρώπινου είδους. Τόση βαρβαρότητα δεν την χωρά ανθρώπινος νους,  
ιδίως όταν πολλές πτυχές παραμένουν σκοτεινές και ανεξερεύνητες. 

Μετά την υποβολή σχετικού Υπομνή-
ματος της Γραμματείας Γυναικών 
και τις συναντήσεις που ακολούθη-

σαν με τον Διευθυντή της Διεύθυνσης Υγει-
ονομικού/ ΑΕΑ, Υποστράτηγο κ. Αθανάσιο 
ΜΠΑΔΕΚΑ, και στη συνέχεια με τον Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟ-
ΧΟΪΔΗ, παρουσία του Προέδρου της Ομο-
σπονδίας κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΥ, (σχετ. 
από 04 Οκτωβρίου 2024, έγγραφό μας με 
Αρ. Πρωτ.: 605/9/125β) γίνεται αποδεκτό 
το αίτημα για τη χορήγηση στις γυναίκες 
αστυνομικούς, άδειας με αποδοχές μίας 
ημέρας τον χρόνο, με σκοπό την πραγματο-
ποίηση γυναικολογικών ελέγχων. 

Με την εξέλιξη αυτή επέρχεται  εναρμόνιση 

του άρθρου 47 παρ. 3α του N. 4674/2020, 
σύμφωνα με το οποίο, η ως άνω άδεια, θε-
σμοθετήθηκε για τις υπαλλήλους του υπό-
λοιπου Δημόσιου Τομέα. 

Ο Υπουργός Προστασίας του Πολίτη, κα-
τανοώντας το δίκαιο του αιτήματος και τις 
ανάγκες του γυναικείου αστυνομικού προ-
σωπικού, εξέφρασε την υποστήριξή του στην 
πρόταση της Γραμματείας Γυναικών και δε-
σμεύτηκε για την άμεση υλοποίησή της, 
προωθώντας την τροποποίηση των σχετικών 
διατάξεων του ισχύοντος Προεδρικού Δια-
τάγματος. Η υγεία και η ευημερία των γυ-
ναικών που υπηρετούν στην Ελληνική Αστυ-
νομία, είναι υψίστης σημασίας και η τακτική 
γυναικολογική εξέταση αποτελεί βασικό πα-

ράγοντα για τη διασφάλιση της υγείας τους. 
Η Ομοσπονδία μας τονίζει για μια ακόμα 

φορά το ενδιαφέρον της για την άμεση επί-
λυση όλων των εκκρεμών αιτημάτων που 
αφορούν το αστυνομικό προσωπικό, δεδο-
μένου ότι μόνο έτσι θα επέλθει η αναγκαία 
ικανοποίησή του -απαράβατη προϋπόθεση 
και για την αποτελεσματική ανταπόκριση στις 
αυξημένες και πλέον επικίνδυνες υποχρεώ-
σεις του. 

Το σχετικό Π.Δ. 70 (ΦΕΚ 208) που επε-
κτείνει στις γυναίκες αστυνομικούς το δι-
καίωμα αδείας μετ’ αποδοχών για την πραγ-
ματοποίηση γυναικολογικού ελέγχου, δημο-
σιεύτηκε στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως 
στις 27/12/2024.

Δικαίωμα άδειας με αποδοχές με σκοπό  
την πραγματοποίηση γυναικολογικών ελέγχων



ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ4 ΝέαΑστυνομία  Νοέμβριος-Δεκέμβριος 2024

Μετά από πολυετείς αγώνες των Ομο-
σπονδιών μας στις 15 Δεκεμβρίου 
2024, για πρώτη φορά ακούστηκε από 

τα πιο επίσημα χείλη του Πρωθυπουργού της 
Χώρας, η πολιτική του απόφαση για θεσμοθέ-
τηση της επικινδυνότητας της εργασίας μας. 

Οι Ομοσπονδίες, με ανακοίνωσή τους δήλω-
σαν παρούσες ξανά, τονίζοντας ότι «έτσι ώστε 
με σοβαρότητα και υπευθυνότητα, μέσω του 
διαλόγου κατά τις συναντήσεις μας με τους αρ-
μόδιους υπουργούς, να οριοθετηθούν το προ-
σεχές διάστημα οι εναπομείνασες λεπτομέρειες 
με τελικό σταθμό την προώθηση στη Βουλή των 
Ελλήνων της αναγκαίας νομοθετικής ρύθμισης. 

Τυχόν δεύτερες σκέψεις και προθέσεις που 
θα ακυρώνουν ή θα αποδυναμώνουν αυτή την 
ιστορική πρωτοβουλία του Πρωθυπουργού και 
θα θυμίζουν αλαζονικές και απαξιωτικές για τους 
ένστολους, συμπεριφορές του παρελθόντος, εν-
νοείται ότι θα συναντήσουν την καθολική μας 
αντίδραση για να μη μείνει στα μισά του δρόμου 
η ικανοποίηση του χρονίζοντος αυτού αιτήματός 
μας. Συγχαίρουμε δημόσια τον κ. Πρωθυπουργό 
για την γενναία αυτή απόφαση, ωστόσο ο αγώ-
νας συνεχίζεται». 

 Στη συνέχεια, ο Υφυπουργός Εθνικής Οικο-
νομίας και Οικονομικών κ. Θάνος ΠΕΤΡΑΛΙΑΣ, 

εξειδίκευσε το περιεχόμενο της θεσμοθέτησης 
της επικινδυνότητας της εργασίας για όλους τους 
ενστόλους των Σωμάτων Ασφαλείας και Ενό-
πλων Δυνάμεων, τονίζοντας ότι το επίδομα ειδι-
κών συνθηκών αναμορφώνεται και ονομάζεται 
πλέον και επικινδυνότητας, αυξάνεται δε κατά 
100 ευρώ μηνιαίως με εφαρμογή από 1η Ιουλίου 
2025. Το μέτρο αφορά συνολικά, 153.240 άτο-
μα με συνολική ετήσια επιβάρυνση του κρατικού 
προϋπολογισμού τα 184.000.000 ευρώ πλέον 
εργοδοτικών εισφορών (για το 6μηνο του 2025 
η δαπάνη είναι 92.000.000 ευρώ). 

Επίσης, υπενθύμισε ότι από τον Ιανουάριο του 
2025 θα υπάρξει η αύξηση - αναπροσαρμογή 
της αποζημίωσης για τη νυχτερινή απασχόληση 
και από τον Απρίλιο η οριζόντια αύξηση του μι-
σθού, ανάλογα με την αύξηση του κατώτατου 
μισθού, σύμφωνα με το νόμο που ήδη έχει ψη-
φιστεί πρόσφατα. 

 Οι Ομοσπονδίες με νέα ανακοίνωση, σημεί-
ωσαν τα ακόλουθα: 

Συναδέλφισσες, Συνάδελφοι, 
Ένας πολυετής αγώνας που σημαδεύτηκε από 

πολλές διαμαρτυρίες και συγκρούσεις με αρτη-
ριοσκληρωτικές πρακτικές, παρωχημένες ιδεολη-
ψίες και άστοχες πολιτικές αποφάσεις, δικαιώνε-
ται με τη δική σας αγωνιώδη, σθεναρή και συγκι-

νητική συμμετοχή και στήριξη των επιλογών μας. 
Όλα τα ανωτέρω, βρήκαν ευήκοα ώτα στο κυ-

βερνητικό επιτελείο και ιδιαίτερα στον ίδιο τον 
Πρωθυπουργό, τον οποίο είχαμε καλέσει πολλές 
φορές να αρθεί στο ύψος των περιστάσεων. Με 
τη χθεσινή του εξαγγελία το έκανε πράξη, μας 
δικαίωσε και οφείλουμε για άλλη μια φορά να 
του το αναγνωρίσουμε. Είναι ένα μεγάλο βήμα 
ιστορικής σημασίας για μια διεκδίκηση που επί 
24 χρόνια παρεπέμπετο στις καλένδες και σή-
μερα ήρθε το πλήρωμα του χρόνου για την ικα-
νοποίησή της. 

Ο αγώνας μας όμως δεν σταματά εδώ. Συνε-
χίζουμε τον αγώνα για την περαιτέρω θεσμική 
θωράκιση της επικινδυνότητας της εργασίας, πέ-
ραν της οικονομικής αποτύπωσης αυτής, καθώς 

υπάρχουν κι άλλες πλευρές θεσμικών παρεμβά-
σεων τις οποίες ήδη είχαμε θέσει στο πλαίσιο του 
διαλόγου με τα αρμόδια κυβερνητικά στελέχη και 
επιδίωξή μας είναι να αποτελέσουν αντικείμενο 
νέων νομοθετικών ρυθμίσεων το νέο έτος.

Ιστορικής σημασίας η θεσμοθέτηση  
της επικινδυνότητας της εργασίας μας

Όλες οι Ομοσπονδίες χαιρέτησαν την απόφαση του Πρωθυπουργού και της Κυβέρνησης για την αναγνώριση της επικινδυνότητας  
της εργασίας. Ο αγώνας για τη θωράκιση του λειτουργήματος και των οικογενειών μας συνεχίζεται 

Μετά τη θετική εξαγγελία του κ. Πρωθυ-
πουργού, ότι η Κυβέρνηση αναγνωρίζει 
έμπρακτα τον επικίνδυνο χαρακτήρα 

των υπηρεσιών που προσφέρουν τα στελέχη των 
Σωμάτων Ασφαλείας και των Ενόπλων Δυνάμε-
ων, καθώς και τις διευκρινίσεις που δόθηκαν 
στη συνέχεια από τον Υφυπουργό Εθνικής Οι-
κονομίας και Οικονομικών, η Ομοσπονδία μας, 
σε συνέχεια των κοινών ανακοινώσεων των 
Ομοσπονδιών, επαναλαμβάνει και  από την 
πλευρά της, ότι: 

Α) πρόκειται για θετική ιστορική εξέλιξη που 
ως συνδικαλιστικό κίνημα οφείλουμε να χαιρε-
τίσουμε και να αξιοποιήσουμε στο έπακρον με 
σκοπό την απόλυτη ικανοποίηση ενός ιστορικού 
αιτήματος που χρονολογείται από τη δεκαετία 
του 1990 και που μόλις τώρα λαμβάνει σάρκα 
και οστά, δικαιώνοντας τον αγώνα όλων όσων 
πίστεψαν σε αυτό και εργάστηκαν για να πεί-
σουν τους κυβερνώντες. 

Β) τόσο η εξαγγελία του κ. Πρωθυπουργού 
όσο και η εξειδίκευσή της, οφείλεται στην αγόγ-

γυστη προσπάθειά μας για θεσμοθέτηση της 
επικινδυνότητας της εργασίας, βασίζεται δε στις 
προτάσεις μας, όπως αυτές έχουν ψηφιστεί στα 
όργανά μας (παροχή επιδόματος 200 ευρώ σε 
όλους τους αστυνομικούς, έτσι ώστε αυτό να 
έχει συνταξιοδοτική και ασφαλιστική ανταπόδο-
ση). Το αίτημα αυτό στην οικονομική του διά-
σταση παραμένει προς διεκδίκηση,  εμπλουτιζό-
μενο και αναπροσαρμοζόμενο, ανάλογα με τις 
επικρατούσες συνθήκες και τα γενικότερα αιτή-
ματα για τη θωράκιση του λειτουργήματός μας, 
τα οποία και στην παρούσα φάση αποτελούν αν-
τικείμενο διαπραγμάτευσης. 

Γ) Ενόψει της νομοθετικής ρύθμισης για την 
έμπρακτη αναγνώριση της επικινδυνότητας της 
εργασίας, η Ομοσπονδία, πέραν όσων έχει ανα-
κοινώσει η Κυβέρνηση, προωθεί ειδικότερα πε-
ραιτέρω τροποποιήσεις ισχυουσών διατάξεων με 
σκοπό τη μέριμνα και την ενίσχυση των οικογε-
νειών των θυμάτων αστυνομικών. 

Σήμερα μάλιστα (18 Δεκεμβρίου 2024)  
υπήρξε προς τούτο, και σε συνέχεια άλλων πα-

ρεμβάσεών μας, συνάντηση με τον Αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. Δημή-
τριο ΜΑΛΛΙΟ, στον οποίο εγχειρίσαμε καταλη-
κτικές προτάσεις, οι οποίες αφορούν: 

α) την οικονομική στήριξη έως το 24ο έτος 
της ηλικίας των τέκνων θανόντων εν ώρα κα-
θήκοντος αστυνομικών με τη χορήγηση συγκε-
κριμένων ετησίως χρηματικών ποσών και 

β) την αποκατάσταση της αδικίας που έχει 
προκύψει στην περίπτωση θανάτου έγγαμου με 
τέκνα. Με τις υφιστάμενες διατάξεις, η δικαιού-
μενη σύνταξη του/της χήρου-χήρας, μειώνεται 
κατά 70% (ν.2592/1998) χωρίς να μεταβιβά-
ζεται στα τέκνα το ποσό που περικόπτεται από 
αυτή, ενώ με τις υπό προώθηση διατάξεις, αφε-
νός αίρεται αυτή η αδικία αφετέρου δε αυξάνεται 
το δικαιούμενο ποσό σύνταξης χηρείας. 

Τέλος, η Ομοσπονδία συμμετέχει ενεργά και 
με προτάσεις στη διαμόρφωση των λεπτομερει-
ών των μέτρων που θα συμπεριληφθούν στην 
επικείμενη νομοθετική ρύθμιση και τελώντας σε 
διαρκή εγρήγορση, τονίζει για ακόμα μια φορά 

ότι η θωράκιση του αστυνομικού από τους παν-
τοειδείς κινδύνους που τον απειλούν, εννοείται 
ότι δεν εξαντλείται με την ψήφιση μόνο μιας οι-
κονομικού περιεχομένου ρύθμισης, όσο κι αν 
αυτή θα ανακουφίσει το σύνολο της αστυνομι-
κής οικογένειας στους δύσκολους οικονομικά 
καιρούς που διανύουμε.

Νέες προτάσεις μας για τη θεσμική  
αναγνώριση της επικινδυνότητας της εργασίας

NOMOΣ ΥΠ’ ΑΡΙΘΜ. 5167 

Αναδιάρθρωση σιδηροδρομικού τομέα και 
ενίσχυση ρυθμιστικών φορέων μεταφορών και 
άλλες διατάξεις.

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ

Εκδίδομε τον ακόλουθο νόμο που ψήφισε η Βουλή:
ΠΙΝΑΚΑΣ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΩΝ
ΜΕΡΟΣ Α’
ΕΤΑΙΡΙΚΟΣ ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΣ ΟΣΕ Α.Ε. - ΕΡΓΟΣΕ 

Α.Ε., ΜΕΤΑΦΟΡΑ ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΑΣ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΣΙΔΗ-
ΡΟΔΡΟΜΙΚΟΥ ΤΡΟΧΑΙΟΥ ΥΛΙΚΟΥ ΓΑΙΑΟΣΕ Α.Ε.

Άρθρο 1 Σκοπός
Άρθρο 2 Αντικείμενο
Άρθρο 3 Συγχώνευση με απορρόφηση της εταιρείας 

ΕΡΓΟΣΕ Α.Ε. από την εταιρεία ΟΣΕ Α.Ε.
Άρθρο 4 Τροποποιήσεις Καταστατικού της εταιρείας 

ΟΣΕ Α.Ε. - Μετονομασία της εταιρείας ΟΣΕ Α.Ε. σε «Σι-
δηρόδρομοι Ελλάδος Μ.Α.Ε.»

Άρθρο 5 Έγκριση μεταβατικού οργανογράμματος
Άρθρο 6 Υποκατάσταση ΕΡΓΟΣΕ Α.Ε.
Άρθρο 7 Εργασιακές σχέσεις
Άρθρο 8 Λειτουργία και εποπτεία εταιρείας Σιδηρό-

δρομοι Ελλάδος Μ.Α.Ε.
Άρθρο 9 Μεταφορά δραστηριότητας διαχείρισης σι-

δηροδρομικού τροχαίου υλικού στην εταιρεία Σιδηρό-
δρομοι Ελλάδος Μ.Α.Ε.

Άρθρο 10 Εξουσιοδοτικές διατάξεις Μέρους Α’
Άρθρο 11 Τελικές διατάξεις Μέρους Α’
Άρθρο 12 Μεταβατικές διατάξεις Μέρους Α’
Άρθρο 13 Καταργούμενες διατάξεις Μέρους Α’
ΜΕΡΟΣ Β’
ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗ ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΗΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΡΥΘΜΙΣ-

ΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΩΝ, ΑΡΧΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΑΕ-
ΡΟΠΟΡΙΑΣ, ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΑΣ ΚΑΙ 
ΕΘΝΙΚΟΥ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΥ ΔΙΕΡΕΥΝΗΣΗΣ ΑΕΡΟΠΟΡΙΚΩΝ 
ΚΑΙ ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΙΚΩΝ ΑΤΥΧΗΜΑΤΩΝ ΚΑΙ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ 
ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ

Άρθρο 14 Σκοπός
Άρθρο 15 Αντικείμενο

Άρθρο 16 Ενίσχυση Ρυθμιστικής Αρχής Σιδηροδρό-
μων - Τροποποίηση παρ. 1 και αντικατάσταση παρ. 2 
άρθρου 30 ν. 3891/2010

Άρθρο 17 Επιθεωρητές και ελεγκτική διαδικασία - Τρο-
ποποίηση παρ. 3 άρθρου 26 ν. 4757/2020

Άρθρο 18 Δημιουργία Μητρώου Επιθεωρητών Αρχής 
Πολιτικής Αεροπορίας - Προσθήκη άρθρου 26Α στον 
ν. 4757/2020

Άρθρο 19 Κάλυψη αναγκών πυρόσβεσης και διάσω-
σης στα περιφερειακά αεροδρόμια διαχείρισης Υπηρε-
σίας Πολιτικής Αεροπορίας

Άρθρο  20 Ενίσχυση περιφερειακών αερολιμένων 
με προσωπικό επιχειρησιακών κλάδων  - Τροποποί-
ηση παρ. 5 άρθρου 3 υποπαρ. Δ.9 παρ. Δ άρθρου 2 
ν. 4336/2015

Άρθρο 21 Ενίσχυση της ανεξαρτησίας του Εθνικού 
Οργανισμού Διερεύνησης Αεροπορικών και Σιδηροδρο-
μικών Ατυχημάτων και Ασφάλειας Μεταφορών - Τροπο-
ποίηση παρ. 4 άρθρου 3 ν. 5014/2023

Άρθρο 22 Υποστήριξη Εθνικού Οργανισμού Διερεύ-
νησης Αεροπορικών και Σιδηροδρομικών Ατυχημάτων 
και Ασφάλειας Μεταφορών - Προσθήκη παρ. 6 και 7 στο 
άρθρο 9 του ν. 5014/2023

Άρθρο 23 Νέα οργανωτική δομή του Εθνικού Οργανι-
σμού Διερεύνησης Αεροπορικών και Σιδηροδρομικών 
Ατυχημάτων και Ασφάλειας Μεταφορών - Αύξηση θέσε-
ων προσωπικού - Τροποποίηση παρ. 1 και 2 και προσθή-
κη παρ. 2Α στο άρθρο 10 του ν. 5014/2023

Άρθρο 24 Αποζημίωση προσωπικού Εθνικού Οργανι-
σμού Διερεύνησης Αεροπορικών και Σιδηροδρομικών 
Ατυχημάτων και Ασφάλειας Μεταφορών - Τροποποίηση 
άρθρου 12 ν. 5014/2023

Άρθρο 25 Άνοιγμα λογαριασμού Εθνικού Οργανισμού 
Διερεύνησης Αεροπορικών και Σιδηροδρομικών Ατυχη-
μάτων και Ασφάλειας Μεταφορών - Προσθήκη παρ. 7 
και 8 στο άρθρο 13 του ν. 5014/2023

Άρθρο 26 Ποσά που αποδίδονται από τον Ευρωπαϊ-
κό Οργανισμό για την Ασφάλεια της Αεροναυτιλίας για 
χρηματοδότηση της ασφάλειας μεταφορών και της δι-
ερεύνησης αεροπορικών ατυχημάτων - Τροποποίηση 
περ. δ) παρ. 3 άρθρου 65 ν. 4427/2016

Άρθρο 27 Εξουσιοδοτικές διατάξεις Μέρους Β’

20 Δεκεμβρίου 2024 ΤΕΥΧΟΣ ΠΡΩΤΟ Αρ. Φύλλου 207

10163 10188 Τεύχος A’ 207/20.12.2024

«Β. Επίδομα ιδιαίτερων συνθηκών εργασίας και επικινδυνότητας, λόγω της ιδιαίτερης φύσης των καθηκόντων 
των εν λόγω στελεχών και της επικινδυνότητας που απορρέει από την άσκησή τους, καθώς και της απασχόλησής 
τους χωρίς ωράριο εργασίας ή πέραν του ωραρίου εργασίας, οριζόμενο ως εξής:
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Το εν λόγω επίδομα προσαυξάνεται κατά εβδομήντα (70) ευρώ για τα στελέχη που είναι έγγαμα ή έχουν συνάψει 
σύμφωνο συμβίωσης χωρίς τέκνα. Για τα στελέχη που έχουν τέκνα, τα οποία πληρούν τις προϋποθέσεις χορήγησης 
της οικογενειακής παροχής του άρθρου 15 του ν. 4354/2015 (Α’ 176), το εν λόγω επίδομα προσαυξάνεται κατά 
εκατόν τριάντα (130) ευρώ. Σε περίπτωση συζύγων ή συμβιούντων που αμείβονται και οι δύο (2) με τις διατάξεις 
της παρούσας, η ως άνω προσαύξηση καταβάλλεται και στους δύο (2).

Το ως άνω επίδομα καταβάλλεται με την απαραίτητη προϋπόθεση ότι οι δικαιούχοι του προσφέρουν υπηρεσία 
με πλήρη και αποκλειστική απασχόληση στα καθήκοντα και τις συνθήκες που δικαιολογούν την καταβολή του.

Σε περίπτωση απομάκρυνσης των στελεχών με απόσπαση, μετακίνηση, διάθεση ή εκπαιδευτική άδεια με-
γαλύτερη των δύο (2) μηνών, από τα εν γένει καθήκοντα, τις θέσεις και τις συνθήκες, οι οποίες δικαιολογούν 
τη χορήγηση του επιδόματος αυτού, διακόπτεται ισοχρόνως και η καταβολή του με βεβαίωση του οικείου  
προϊσταμένου.».

2. Η ισχύς της παρ. 1 αρχίζει από την 1η Ιουλίου 2025.

ΜΕΡΟΣ Ε’ 
ΕΝΑΡΞΗ ΙΣΧΥΟΣ

Άρθρο 54 
Έναρξη ισχύος

Η ισχύς του παρόντος αρχίζει από τη δημοσίευσή του στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως, εκτός αν ορίζεται δια-
φορετικά στις επιμέρους διατάξεις του. 

Άρθρο 53 
Επίδομα ιδιαιτέρων συνθηκών εργασίας 
και επικινδυνότητας - Τροποποίηση της περ. Β’ 
του άρθρου 127 του ν. 4472/2017

1. Στο πρώτο εδάφιο της περ. Β’ του άρθρου 127 του 
ν. 4472/2017 (Α’ 74), περί επιδομάτων, επέρχονται οι ακό-
λουθες τροποποιήσεις: α) μετά από τις λέξεις «συνθηκών 
εργασίας» προστίθενται οι λέξεις «και επικινδυνότητας», 
β) μετά από τις λέξεις «των εν λόγω στελεχών» προστί-
θενται οι λέξεις «και της επικινδυνότητας που απορρέει 
από την άσκησή τους», γ) ο πίνακας με τους βαθμούς και 
τα αντίστοιχα ποσά σε ευρώ αντικαθίσταται, και η περ. Β’ 
διαμορφώνεται ως εξής:



Όποιος δεν είναι με το δίκιο μας, είναι απέναντί μας!
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H ομιλία του Γρηγόρη Γερακαράκου στη Διαρκή Επιτροπή Οικονομικών Υποθέσεων  

Κύριε πρόεδρε και μελή της Διαρκούς Επιτροπής Οικο-
νομικών Υποθέσεων. Κληθήκαμε σήμερα εδώ, προκει-
μένου να καταθέσουμε τις απόψεις μας για την προ-

ωθούμενη διάταξη που αφορά τη νυχτερινή αποζημίωση των 
ένστολων. Προφανώς δεν ακούσατε ούτε τις διαμαρτυρίες μας, 
όταν ανακοινώθηκε στην Θεσσαλονίκη, ούτε την κατακραυγή 
της κοινωνίας  γιατί πράγματι όλοι αντέδρασαν και το γιατί το 
ξέρετε! 

 Κύριοι βουλευτές. Είναι αλήθεια ότι προερχόμαστε από 
φτωχές και μεσαίες κοινωνικά, οικογένειες, όμως έχουμε αξιο-
πρέπεια και περηφάνια. Μπορείτε να μας κοιτάξτε στα μάτια 
και να μας πείτε ότι αυτό που σήμερα εδώ συζητούμε, είναι 
αυτό που αξίζουμε; Αν ΝΑΙ, πείτε το μας. Εμείς όμως, μπορούμε 

να σας κοιτάξουμε στα μάτια και μπορούμε να σας πούμε ότι: 
Ντρεπόμαστε για αυτό που νομοθετείτε. Ντρεπόμαστε για 

εμάς, αλλά και για εσάς. 
Δεν θέλω να αναφερθώ στα 45 ευρώ, ημερήσια αποζημίωση, 

που δίνετε στον αστυνομικό που μετακινείται από την επαρχία 
για υπηρεσία στην Αθήνα. Ξενοδοχείο, …φαγητό; Φτάνουν;   

Περιμένουμε και την πρόταση για την αναγνώριση του επι-
κίνδυνου της εργασίας μας,  αλλά θέλω, κλείνοντας, να πω 
απευθυνόμενος, ιδίως προς την Κυβέρνηση: 

Σας ζήτω να προσέχετε τι λέτε και τι αποφασίζετε γιατί έχου-
με συναδέλφους που δε γύρισαν ΠΟΤΕ σπίτι τους! 

Κλείνω, λέγοντας για άλλη μια φορά ότι: 
Όποιος δεν είναι με το δίκιο μας, είναι απέναντί μας!

Αξιότιμε Κύριε Πρόεδρε, Αξιότιμα Μέλη,  
Ενόψει της συζήτησης και ψήφισης του 
σχεδίου νόμου του Υπουργείου Εθνικής 

Οικονομίας και Οικονομικών, απευθυνόμαστε σε 
σας προσωπικά, προκειμένου να σας ενημερώ-
σουμε ότι ο επισπεύδων υπουργός  της Κυβέρ-
νησης, ουδόλως έλαβε υπόψη του τις ενστάσεις 
και τον προβληματισμό των Ομοσπονδιών μας, 
όπως κατετέθη την 11η Νοεμβρίου 2024 στο 
πλαίσιο της δημόσιας διαβούλευσης των διατά-
ξεών του και ειδικότερα του άρθρου  για την 
«Αύξηση της ειδικής αποζημίωσης νυχτερινής 
απασχόλησης». 

Μετά από  δυο εβδομάδες, το μόνο που άλλαξε 
ήταν η αναρίθμηση του άρθρου, από 15ο σε 16ο 
ωσάν να μην είχε προκαλέσει καθολική κατα-
κραυγή η αρχική εξαγγελία από τη Διεθνή Έκθεση 

Θεσσαλονίκης και να μην είχαν ακολουθήσει τό-
σες και τόσες αντιδράσεις τόσο από εμάς όσο και 
από τον πολιτικό κόσμο της χώρας! 

Τη διαβόητη αύξηση (κατά 20%) της αποζη-
μίωσης της νυχτερινής εργασίας, ο νομοθέτης,  
αντί να τη βελτιώσει, υιοθετώντας το δίκαιο αί-
τημά μας, ήρθε να την αποτυπώσει στο εν λόγω 
άρθρο εντελώς προκλητικά, αναφέροντας:  Στο 
πρώτο εδάφιο της υποπερ. β της περ. Δ του άρ-
θρου 127 του ν. 4472/2017 (Α΄ 74), περί ει-
δικών αποζημιώσεων, οι λέξεις «των δύο ευρώ 
και εβδομήντα επτά λεπτών (2,77 €)» αντικαθί-
στανται από τις λέξεις «των τριών ευρώ και 
τριάντα τριών λεπτών (3,33 €)»! 

Κρίμα και πάλι κρίμα, γιατί αυτή η ψυχρή λο-
γιστική αποτύπωση και η στυγνή πολιτική αξιο-
λόγηση του νυχτοκάματου του τρόμου εμφιλο-

χώρησαν στο υπό συζήτηση νομοσχέδιό σας, 
προσβάλλοντας για άλλη μια φορά όλα τα εν 
ενεργεία στελέχη των Σωμάτων Ασφαλείας και 
των Ενόπλων Δυνάμεων. 

Αξιότιμε Κύριε Πρόεδρε, 
Αξιότιμα Μέλη, 
Σας καλούμε στο πλαίσιο της επεξεργασίας 

των διατάξεων του σχεδίου νόμου του Υπουρ-
γείου Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
«Μέτρα για την ενίσχυση του εισοδήματος, φο-
ρολογικά κίνητρα για την καινοτομία και τους 
μετασχηματισμούς επιχειρήσεων και άλλες δια-
τάξεις», να απορρίψετε ως απαράδεκτο το άρ-
θρο 16 και να ζητήσετε την άμεση βελτίωση της 
παρεχόμενης ωριαίας αποζημίωσης για τη νυ-
χτερινή μας εργασία. 

Η προωθούμενη ρύθμιση περί «αυξήσεως» 

κατά 20%, που μεταφράζεται περίπου σε 0,56 
ευρώ (μεικτά!) την ώρα, εφόσον δεν αυξηθεί πε-
ραιτέρω, θα αποτελεί ντροπή για το σύνολο του 
πολιτικού συστήματος. Όταν ένα «επίδομα» 
αναπροσαρμόζεται μετά από πολλά χρόνια ανα-
μένουμε τουλάχιστον να ληφθεί υπόψη από 
όλους και όλες εσάς, η συνεχιζόμενη άδικη μη 
αποκατάσταση των πετσοκομμένων, λόγω των 
μνημονίων, μισθών και των συνοδευτικών επι-
δομάτων, όπως αυτά δικαίως και ορθώς προ-
βλέπονται από το ειδικό μισθολόγιό μας. 

Τέλος, μην παραβλέψετε και το γεγονός ότι 
τυχόν ψήφιση του προτεινομένου άρθρου ως 
έχει, θα εκληφθεί ως ένας ακόμα κατάφορος 
εμπαιγμός των ανθρώπων που εκπροσωπούμε 
και βεβαίως απερίγραπτη προσβολή του λει-
τουργήματός μας.

Ανοιχτή επιστολή των Ομοσπονδιών  
στον Πρόεδρο και τα Μέλη  

της Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων

Κατά τη συνεδρίαση της 29ης Νοεμβρίου 
2024, το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας ενημε-
ρώθηκε λεπτομερώς για τις τελευταίες 

ενέργειες του Προεδρείου που στοχεύουν στην 
προώθηση-επίλυση αιτημάτων του συνδικαλι-
στικού μας κινήματος, ενώ συζητήθηκαν και 
ορισμένα σημαντικά θέματα που τέθηκαν εκ μέ-
ρους των μελών του και αφορούν το αστυνομι-
κό προσωπικό.  

Ειδικότερα,  ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας κ. 
Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ, μίλησε κατ’ αρχάς 
για την παρέμβασή του, λίγο νωρίτερα, στη συ-
νεδρίαση της Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών 
Υποθέσεων της Βουλής, στο πλαίσιο της ακρό-
ασης φορέων για το νομοσχέδιο που περιλαμ-
βάνει και την αύξηση της αποζημίωσης της νυ-
χτερινής απασχόλησης μόλις κατά 0,56 ευρώ 
(μεικτά!) την ώρα.  

Για άλλη μια φορά κατήγγειλε την Κυβέρνηση 
ότι με τη στάση της αγνόησε προκλητικά τις δια-
μαρτυρίες όλων των Ομοσπονδιών των ενστό-
λων, ενώ απαντώντας σε ερωτήματα βουλευτών  
για το αίτημα της αναγνώρισης της επικινδυνό-
τητας της εργασίας, ανέλυσε το περιεχόμενο του 
αιτήματος, τονίζοντας ότι δεν είναι ένα στενά οι-
κονομικό αίτημα για τη χορήγηση κάποιου επι-

δόματος μόνο επειδή έχουμε νεκρούς και τραυ-
ματίες. 

Το διαχρονικό αίτημά μας εμπεριέχει και τις 
θεσμικές αλλαγές που πρέπει να γίνουν έτσι 
ώστε να τύχουν εφαρμογής οι δυο αποφάσεις 
του ΣτΕ οι οποίες αναφέρονται ρητά στις ιδιαί-
τερες συνθήκες εργασίας και στην επικινδυνό-
τητα του αστυνομικού λειτουργήματος. Μάλιστα, 
μίλησε εμφαντικά για τις ευθύνες της πολιτείας, 
η οποία μη τηρώντας σειρά υποχρεώσεών της, 
καθιστά, δια των παραλείψεών της, θανατηφόρο 
το αστυνομικό λειτούργημα. Και δεν μπορεί να 
ισχυρίζεται κανείς ότι ο αστυνομικός ήξερε ποιο 
επάγγελμα θα υπηρετήσει όταν το επέλεγε. 

Ο αστυνομικός ως εργαζόμενος βρίσκεται 
διαρκώς σε σχέση εργασίας με το κράτος – ερ-
γοδότη, που ενώ του επιτρέπει να οπλοφορεί, 
δεν του παρέχει τα αναγκαία μέσα για να είναι 
ασφαλής. Επίσης, υπάρχουν οχήματα που αν 
περάσουν από τεχνικό έλεγχο θα κριθούν σε με-
γάλο βαθμό επικίνδυνα για την ασφάλεια αστυ-
νομικών και πολιτών. Δια βίου εκπαίδευση δεν 
υπάρχει. Ελλιπής ατομικός εξοπλισμός. Παρά-
νομες διαταγές με πιο κραυγαλέα περίπτωση την 
τραγική κατάληξη του Νεκτάριου Σάββα που 
ήταν σκοπός -εντός οχήματος- έξωθεν οικίας 

«στόχου» στα Πατήσια και δολοφονήθηκε. Αυτά 
δεν είναι νέα στοιχεία για μας, είναι οι πικρές 
αλήθειες που μας κάνουν να διεκδικούμε, ως 
εργαζόμενοι. Οι νεκροί, οι τραυματίες και οι 
ανάπηροί μας είναι ιερά πρόσωπα για μας και 
δεν τα εμπλέκουμε σε αιτήματα είτε αυτά έχουν 
οικονομικό αντίκτυπο είτε είναι θεσμικού χαρα-
κτήρα. 

Σε ό,τι αφορά τη διαβούλευση των Ομοσπον-
διών με την Κυβέρνηση, τόνισε ότι δεν έχει ολο-
κληρωθεί. Θα αναμένουμε την κυβερνητική 
πρόταση, έχοντας ήδη προειδοποιήσει τους αρ-
μόδιους να προσέξουν τι λένε και τι αποφασί-

ζουν για τους αστυνομικούς. Σε ό,τι μας αφορά 
δε, θα δράσουμε ανάλογα με τις εξελίξεις, ακό-
μα και με έκτακτη σύγκληση των οργάνων για 
τη λήψη περαιτέρω αποφάσεων. 

Πρόσθεσε τέλος ότι στη Βουλή συζητείται και 
το νομοσχέδιο του Υπουργείου Εργασίας που 
περιλαμβάνει μεταξύ άλλων και άρθρο για τη 
διαμόρφωση των κατώτατων μισθών των δημο-
σίων υπαλλήλων τα επόμενα έτη, σύμφωνα με 
τις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού το Σεπτέμβριο 
στη ΔΕΘ και τις διευκρινήσεις που δόθηκαν εν 
συνεχεία, οι οποίες μας αφορούν και γι’ αυτό 
προσβλέπουμε στην ψήφισή τους. 

Η απάντηση του Προέδρου της Π.Ο.ΑΣ.Υ.  
στους κ.κ. Βουλευτές για την επικινδυνότητα
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Σε κλίμα βαθιάς συγκίνησης και με τον 
προσήκοντα σεβασμό, πραγματοποιήθη-
καν στις 27 Δεκεμβρίου 2024, οι τελετές 

τιμής και μνήμης του αείμνηστου Αρχιφύλακα 
Γεωργίου ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ, ένα χρόνο μετά τον άδι-
κο χαμό του, εξαιτίας της δολοφονικής επίθεσης 
που δέχθηκε, ενώ εκτελούσε διατεταγμένη υπη-
ρεσία μέτρων τάξης σε αγώνα πετοσφαίρισης, 
στις 7 Δεκεμβρίου 2023, έξωθεν του Δημοτικού 
Γυμναστηρίου «Μελίνα ΜΕΡΚΟΥΡΗ». 

Οι τελετές συνδιοργανώθηκαν από το Δήμο 
Νίκαιας - Αγ. Ι. Ρέντη και την Πανελλήνια Ομο-
σπονδία Αστυνομικών Υπαλλήλων, παρουσία 
της οικογένειάς του, της διμοιρίας της ΥΑΤ που 
δέχθηκε την επίθεση, του πρώην Α’ Αντιπρο-
έδρου της Βουλής των Ελλήνων και Βουλευτή 
κ. Ιωάννη ΤΡΑΓΑΚΗ, του εκπροσώπου του Προ-
έδρου της Βουλής των Ελλήνων κ. ΤΑΣΟΥΛΑ, 
Βουλευτή κ. Αθανάσιου ΠΛΕΥΡΗ, του Υπουργού 
Επικρατείας κ. Μάκη ΒΟΡΙΔΗ, του Αναπληρωτή 
Υπουργού με αρμοδιότητα τον Αθλητισμό κ. 
Γιάννη ΒΡΟΥΤΣΗ, του Υφυπουργού Υγείας, κ. 
Μάριου ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΕΟΥΣ, του Υφυπουργού 
Προστασίας του Πολίτη κ. Ανδρέα ΝΙΚΟΛΑΚΟ-
ΠΟΥΛΟΥ, της Υφυπουργού Μετανάστευσης και 
Ασύλου κα Σοφίας ΒΟΥΛΤΕΨΗ, του Υφυπουρ-
γού Ψηφιακής Διακυβέρνησης κ. Κωνσταντίνου 
ΚΥΡΑΝΑΚΗ, του πρώην Υφυπουργού Προστα-
σίας του Πολίτη κ. Κωνσταντίνου ΚΑΤΣΑΦΑ-
ΔΟΥ, του Γενικού Γραμματέα Δημόσιας Τάξης κ. 
Παναγιώτη ΣΤΑΘΗ, του Γενικού Γραμματέα Αν-
τεγκληματικής Πολιτικής κ. Αρίστου ΠΕΡΡΗ 
(Αντιστράτηγου ε.α.), του Γενικού Γραμματέα 
Μεταναστευτικής Πολιτικής κ. Εμμανουήλ ΛΟ-
ΓΟΘΕΤΗ, της Βουλευτού και Γραμματέως της 
Πολιτικής Επιτροπής της Νέας Δημοκρατίας, κας 
Μαρίας ΣΥΡΕΓΓΕΛΑ, του Βουλευτή της Νέας 

Δημοκρατίας κ. 
Μιχαήλ ΛΙΒΑΝΟΥ, 
του εκπροσώπου 
του ΠΑΣΟΚ - Κι-
νήματος Αλλαγής 
κ. Γεωργίου 
ΜΟΥΛΚΙΩΤΗ και 
των εκπροσώπων 
της Γραμματείας 
του Τομέα Προ-
στασίας του Πολίτη 
κ.κ. Βασίλειου 
ΜΑΣΤΡΟΓΙΑΝΝΗ 
και Δημοσθένη 
ΓΟΓΟΛΟΥ, των Βουλευτών της Νίκης κ.κ. Αν-
δρέα ΒΟΡΥΛΛΑ και Νικόλαου ΒΡΕΤΤΟΥ, του 
Δημάρχου Νίκαιας - Αγ. Ι. Ρέντη κ. Κωνσταν-
τίνου ΜΑΡΑΓΚΑΚΗ, του Προέδρου της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΥ, πρώην 
και νυν εκπροσώπων της Τοπικής Αυτοδιοίκη-
σης, σύσσωμης της Ηγεσίας της Ελληνικής 
Αστυνομίας δια του Αρχηγού αυτής Αντιστρατή-
γου κ. Δημητρίου ΜΑΛΛΙΟΥ, Αξιωματικών του 
Επιτελείου του ΑΕΑ, της Γενικής Αστυνομικής Δι-
εύθυνσης Αττικής, Διευθύνσεων Αστυνομίας και 
Υπηρεσιών, Προέδρων και Μελών Δ.Σ. Ομο-
σπονδιών και Ενώσεων εν ενεργεία και εν απο-
στρατεία στελεχών των Σωμάτων Ασφαλείας και 
Ενόπλων Δυνάμεων, Κοινωνικών Φορέων κα-
θώς και πολλών φίλων και συγγενών του αεί-
μνηστου Γιώργου ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ. Στην επιμνημό-
συνη δέηση χοροστάτησε ο Πρωτοσύγκελλος 
Ιεράς Μητροπόλεως Πειραιώς Πατήρ ΝΗΦΩΝ, 
πλαισιούμενος από τον Προϊστάμενο της Θρη-
σκευτικής Υπηρεσίας της Ελληνικής Αστυνομίας, 
Πανοσιολογιότατο Αρχιμανδρίτη Αλέξιο ΚΟΥΡ-
ΤΕΣΗ. 

Οι ομιλίες 
Ομιλίες με πολλά μηνύματα εκφωνήθηκαν από 

τον Υφυπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Αν-
δρέα ΝΙΚΟΛΑΚΟΠΟΥΛΟ, τον Αρχηγό της Ελλη-
νικής Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο 
ΜΑΛΛΙΟ, τον Δήμαρχο Νίκαιας - Αγ. Ι. Ρέντη κ. 
Κωνσταντίνο ΜΑΡΑΓΚΑΚΗ, τον πατέρα του 
Γιώργου, κ. Αθανάσιο ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ και τον Πρό-
εδρο της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟ, 
οι οποίοι στάθηκαν ιδιαίτερα στη σημασία της 
κοινής απόφασης Δήμου και Ομοσπονδίας, για 
την υλοποίηση των σημερινών εκδηλώσεων, ως 
ελάχιστης ένδειξης σεβασμού και τιμής σε έναν 
άνθρωπο που έχασε τη ζωή του στο βωμό του 
καθήκοντος, υπερασπιζόμενος το αγαθό της 
ασφάλειας και το δικαίωμα των πολιτών να ζουν 
ειρηνικά, χωρίς βία και βαρβαρότητα. 

Ακολούθησαν τα αποκαλυπτήρια του Μνημεί-
ου που έχει τοποθετηθεί έξωθεν του Δημοτικού 
Γυμναστηρίου, απεικονίζοντας ένα λευκό περι-
στέρι που φέρει κλαδί ελιάς, ως διαχρονική 
υπενθύμιση της πάνδημης αντίθεσής μας στην 
οπαδική βία και πλαισιωμένο από το μήνυμα 

«Αθλητισμός σημαίνει άμιλλα, ευγένεια και 
αξίες. Αυτά καλούμαστε να υπερασπιστούμε, ως 
κοινωνία και ως άνθρωποι». Στη συνέχεια, οι 
παριστάμενοι μετέβησαν στη συμβολή των οδών 
Αγίας Άννης και Αλέξανδρου Παπαδιαμάντη, στο 
σημείο όπου ο αείμνηστος Γεώργιος ΛΥΓΓΕΡΙ-
ΔΗΣ τραυματίστηκε βαρύτατα από τις επιθέσεις 
των χούλιγκανς, προκειμένου να αποκαλυφθεί 
ο νέος οδοδείκτης της Οδού Παπαδιαμάντη, που 
φέρει πλέον το όνομά του με την ένδειξη «ΔΗ-
ΜΟΣ ΝΙΚΑΙΑΣ ΑΓ. Ι. ΡΕΝΤΗ Οδός Γεωργίου 
Λυγγερίδη». 

Το μήνυμα καταδίκης της βίας και της θωρά-
κισης του αστυνομικού λειτουργήματος έρχεται 
πλέον από παντού και αποτελεί κοινό στόχο 
όλων μας.

Π.Ο.ΑΣ.Υ. και Δήμος Νίκαιας - Αγ. Ι. Ρέντη  
τιμούν τη μνήμη του Γεωργίου ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ
Αποκαλυπτήρια Μνημείου και μετονομασία οδού, στον τόπο του εγκλήματος, περιελάμβαναν οι τελετές τιμής και μνήμης  

του αείμνηστου Αρχιφύλακα Γεωργίου ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ - ένα χρόνο μετά τη δολοφονία του από χούλιγκανς  

Ευχαριστήρια επιστολή για την ευ-
γενική δωρεά της Ανώνυμης Εισα-
γωγικής-Εξαγωγικής Εμπορικής 

Εταιρείας Ειδών Υγιεινής και Πλακιδίων 
ΜΥΛΩΝΑΣ Α.Ε απέστειλε στον ιδιοκτήτη 
της η Ομοσπονδία μας: 

Αξιότιμε κύριε Μυλωνά, 
 Με την παρούσα επιστολή, η Πανελ-

λήνια Ομοσπονδία Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων, επιθυμεί να σας ευχαριστήσει για 
την ευγενική σας δωρεά του Ηρώου που 
τοποθετήθηκε στον περιβάλλοντα χώρο 
του γηπέδου “Μελίνα Μερκούρη” στον 
Άγιο Ιωάννη Ρέντη εις μνήμην του Αρ-
χιφύλακα ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ, ο 
οποίος θυσιάστηκε εν ώρα καθήκοντος 
κατά τη διάρκεια βίαιων επεισοδίων, στις 
7 Δεκεμβρίου 2023. 

Η έμπρακτη ευαισθησία σας, μας πα-
ροτρύνει να συνεχίσουμε να επιτελούμε 
τα καθήκοντα μας απέναντι στον πολίτη 
και την κοινωνία, όπως επιτάσσει ο ρό-
λος μας.

ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΑ 
ΕΠΙΣΤΟΛΗ  

ΓΙΑ ΤΗ ΔΩΡΕΑ
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Είναι στιγμές που ο άνθρωπος, 
δεν βρίσκει λόγια να εκφράσει 
τα συναισθήματά του. Ιδίως 

όταν καλείται να μιλήσει για ένα τρα-
γικό συμβάν, και εν προκειμένω, για 
τη δολοφονία του συναδέλφου μας, 
του αείμνηστου Aρχιφύλακα Γιώργου 
ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ. Πολύ δε περισσότερο, 
όταν ανάμεσά μας, είναι και η οικο-
γένειά του, ο πατέρας, η μάνα, η 
αδελφή του… Το σέβας απερίγραπτο 
και η τιμή μεγαλειώδης. 

Ήταν και είναι υποχρέωσή μας, όχι 
μόνο να τιμούμε τους Ήρωες της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, αλλά και να 
υπενθυμίζουμε στους συμπολίτες μας 
το ΓΙΑΤΙ χάθηκαν τόσο άδικα. 

Αυτό το χρέος εκπληρώνουμε σή-
μερα, σε συνέχεια άλλων τιμητικών 
εκδηλώσεων, στον ένα χρόνο, από 
την αποφράδα εκείνη ημέρα, που η 
διμοιρία του Γιώργου χτυπήθηκε 
άνανδρα από μια πολυπληθή ομάδα 
χουλιγκάνων. 

Αλλά δεν είμαστε μόνοι μας. Απο-
τελεί ιδιαίτερη τιμή για την ΠΟΑΣΥ -
και νιώθω υπερήφανος- διότι από την 

πρώτη στιγμή, ο δήμαρχος Νίκαιας – 
Αγίου Ιωάννη Ρέντη, ο κ. ΜΑΡΑΓΚΑ-
ΚΗΣ, επικρότησε τη σημασία των εκ-
δηλώσεων τιμής και μνήμης των θυ-
μάτων μας. Δέχθηκε την πρότασή μας 
και την έφερε προς έγκριση στο δη-
μοτικό συμβούλιο έτσι ώστε οι σημε-
ρινές τελετές να φέρουν και τη σφρα-
γίδα του δήμου. 

Η σεμνή τελετή των αποκαλυπτη-
ρίων του Μνημείου και στη συνέχεια 
η μετονομασία της οδού Αλέξανδρου 
Παπαδιαμάντη σε οδό Αρχιφύλακα 
Γεωργίου ΛΥΓΓΕΡΙΔΗ, ήταν λοιπόν το 
ελάχιστο που οφείλαμε να πράξουμε. 
Και το πράττουμε. 

Από σήμερα, για μας, ο χώρος αυ-
τός θα είναι ένας τόπος ιερός και 
προσκυνηματικός. 

Ιερός γιατί βάφτηκε τόσο άδικα και 
αναίτια με το αίμα ενός νέου ανθρώ-
που που είχε ορκιστεί να φυλάττει 
Θερμοπύλες. Και προσκυνηματικός, 
για να θυμίζει σε κάθε περαστικό και 
σε κάθε κάτοικο αυτού του δήμου, ότι 
ο Γιώργος ΛΥΓΓΕΡΙΔΗΣ πέρασε στη 
χορεία των Αθανάτων. Δικαίως, διότι 

θυσιάσθηκε, αμυνόμενος για το αγαθό 
της ασφάλειας του πολίτη, για να μην 
περάσουν οι ορδές της τυφλής βίας. 

Η θυσία του, επομένως, θα αποτε-
λεί σημείο αναφοράς της ανδρείας 
που επέδειξε τόσο ο ίδιος, όσο και οι 
συνάδελφοί του, της Υ.Α.Τ. Αλλά και 
της ακλόνητης πίστης μας, ότι μπορεί 
να δοθεί ένα τέλος στη βαρβαρότητα 
που σκοτώνει τον αθλητισμό μας. 

Το Μνημείο εξάλλου, είναι ενδεικτι-
κό του γεγονότος ότι, η Ελληνική 
Αστυνομία, με τίμημα ακόμα και τη 
ζωή των στελεχών της, υπερασπίζεται 
πανανθρώπινες αρετές και αξίες. Και 
είμαστε γι’ αυτό, διπλά υπερήφανοι.  

Υποκλινόμαστε, λοιπόν, με δέος 
μπροστά στην οικογένειά του. Στεκό-
μαστε με υπερηφάνεια, ευγνωμοσύνη 
και σεβασμό γιατί το όνομα του άξιου 
τέκνου της οικογένειας Λυγγερίδη, 
εγγράφεται με χρυσά γράμματα στην 
ιστορία της Ελληνικής Αστυνομίας. 

Και έχει ιδιαίτερη σημασία να επι-
σημάνω το γεγονός ότι πλέον έχουμε 
γυρίσει σελίδα. Η κοινωνική αποδοχή 
είναι αδιαμφισβήτητη. Επιβεβαιώνεται 
από τις ίδιες τις εξελίξεις. Γι’ αυτό θέ-
λω να επανέλθω στο ρόλο της τοπικής 
αυτοδιοίκησης και στη συμβολή του 
κ. δημάρχου της πόλης. Τα αντανα-
κλαστικά που επέδειξε, όταν συζητή-
σαμε τι θα θέλαμε να κάνουμε μαζί, 
ήταν άμεσα.  

Σας ευχαριστώ κύριε Δήμαρχε για 
άλλη μια φορά, διότι σταθήκατε στο 
ύψος των περιστάσεων, τιμώντας το 
λειτούργημα της τοπικής αυτοδιοίκη-
σης. Μέσα από τέτοιες ενέργειες προ-
άγουμε αμφότεροι τις καλές σχέσεις 

αστυνομίας και πολιτών και παράλλη-
λα ενδυναμώνουμε τις δράσεις μας 
για να είμαστε εμείς πιο αποτελεσμα-
τικοί και εσείς, ως κοινωνία, πιο απαι-
τητικοί για την προσφορά μας. 

Ανάμεσά μας, φυσικά, βρίσκεται ο 
τρίτος πόλος, η κυβερνητική εξουσία. 
Ο ρυθμιστής σε καθοριστικό βαθμό 
της ζωής -ατομικής και υπηρεσιακής, 
όλων μας. Είτε το θέλουμε είτε όχι, 
αυτή είναι η συμβατική υποχρέωση 
της κοινωνικής μας συνύπαρξης. 

Δράττομαι λοιπόν της ευκαιρίας, 
έχοντας ενώπιόν μου και διακεκριμέ-
νους εκπροσώπους της πολιτείας με 
την ευρύτερη έννοια, να τους ευχαρι-
στήσω κι εκείνους για την παρουσία 
τους στις σημερινές μας τελετές.  

Παρά τις απογοητεύσεις και τα εμ-
πόδια που συναντάμε στην επίλυση 
των προβλημάτων μας. 

Θα πω μόνο ότι, επειδή οι προκλή-
σεις είναι τεράστιες, είναι προς το 
συμφέρον όλων μας, με το νέο έτος, 
να υπάρξει μια πιο θετική προσέγγιση 
των προβλημάτων που μας καίνε.  

Φυσικά και είναι παρήγορο το γε-
γονός ότι επιτέλους η εξαγγελία του 
Πρωθυπουργού για την επικινδυνό-
τητα της εργασίας, έγινε πράξη. Άμε-
σα, την περασμένη εβδομάδα, ψηφί-
στηκε στη Βουλή η σχετική ρύθμιση, 
ενώ είμαστε σε καλό δρόμο για τη θε-
σμική τακτοποίηση και άλλων αιτημά-
των. Στόχος μας, αφενός η θωράκιση 
του αστυνομικού, αφετέρου δε, η μέ-
ριμνα και η ενίσχυση της οικογένειας 
του θύματος αστυνομικού. Να μη 
νιώθει ο πατέρας, η μάνα, το παιδί ότι 
η πολιτεία δεν είναι δίπλα τους. 

Τολμώ να πω, λοιπόν, με βαθιά 
συγκίνηση ότι «Ναι Γιώργο, τα κατα-
φέραμε. Σάββα τα καταφέραμε. Στάθη 
τα καταφέραμε…». 

Είστε τόσοι πολλοί, τόσο βαθιά μέ-
σα στις καρδιές μας, που δεν θα σας 
ξεχάσουμε ποτέ. 

Κλείνοντας, επιτρέψτε μου να στεί-
λω ένα μήνυμα και στους συναδέλ-
φους μου. Θέλω να σας διαβεβαιώσω 
ότι δεν επαναπαυόμαστε και σε καμία 
περίπτωση, δεν καταθέτουμε τα όπλα. 

Αν θέλουμε πραγματικά να τιμούμε 
τους ήρωες μας, έχουμε ευθύνη απέ-
ναντι σε όλους τους μάρτυρές μας. 
Έχουμε ευθύνη απέναντι και σε σας, 
που δίνετε τον δικό σας καθημερινό 
αγώνα, με κίνδυνο ζωής, σε κάθε σας 
βήμα. 

Να ευχηθούμε λοιπόν όχι άλλα θύ-
ματα στο βωμό του καθήκοντος. Αι-
ώνια τιμή και μνήμη στον Γιώργο 
Λυγγερίδη.

Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ:  
Ιερός και προσκυνηματικός τόπος από σήμερα  
ο χώρος που θυσιάστηκε ο συνάδελφός μας 

Η πολυσήμαντη ομιλία του Προέδρου της Π.Ο.ΑΣ.Υ. στο πλαίσιο των τελετών τιμής και μνήμης του αείμνηστου συναδέλφου μας
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Σ αν σήμερα, 27 Δεκεμβρίου, ένα 
χρόνο πριν, ο αστυνομικός 
Γιώργος Λυγγερίδης, βαριά 

τραυματισμένος και αφού πάλεψε επί 
είκοσι ημέρες, «έφυγε» για το μεγάλο 
ταξίδι αφήνοντας πίσω του, τους χα-
ροκαμένους γονείς του, την αγαπη-
μένη του αδελφή, τους συναδέλφους 
του και όλους εμάς που εκτιμούμε και 
τιμούμε την σημασία και αποστολή 
των Σωμάτων Ασφαλείας στην κοινω-
νία των πολιτών. 

Η απώλεια ενός νέου ανθρώπου 
που είχε τη ζωή μπροστά του, με όνει-

ρα και προσδοκίες για το μέλλον του, 
είναι ό,τι επαχθέστερο μπορεί να συμ-
βεί και δυστυχώς καμία αιτιολογία και 
κανένας λόγος δεν μπορούν να αμ-
βλύνουν ένα τόσο τραγικό γεγονός, 
πολύ περισσότερο όταν αυτό συμβαί-
νει σε χρόνο διατεταγμένης υπηρε-
σίας προς χάριν της προστασίας των 
αθλητών και πολιτών σε χώρο αθλη-
τικής εκδήλωσης. 

Η δολοφονία του άξιου αστυνομι-
κού Γιώργου Λυγγερίδη ήταν για τους 
συμπολίτες μου εδώ στο Δήμο Νί-
καιας-Αγ. Ι. Ρέντη και για μένα προ-

σωπικά ως Δημάρχου της πόλης, μια 
«γροθιά στο στομάχι», ένα τραγικό 
γεγονός που δεν θα σβήσει πότε η 
μνήμη, ένα γεγονός που για πολλά-
πολλά χρόνια θα αιωρείται στην ψυχή 
και στο πνεύμα κάθε σκεπτόμενου αν-
θρώπου για να μας υπενθυμίζει, είναι 
αλήθεια με οδυνηρό τρόπο, την ανάγ-
κη να ζούμε και να λειτουργούμε με τα 
αξιακά χαρακτηριστικά της ανθρώπι-
νης και όχι της απάνθρωπης φύσης! 

Ως εκπρόσωπος των συμπολιτών 
μου, υποκλίνομαι με τιμή και σεβασμό 
εδώ στο μνημείο του Γιώργου Λυγγε-

ρίδη σε δρόμο που ως Δημοτική Αρ-
χή, επιλέξαμε να φέρει το όνομα του 
και σας καλώ να υψώσουμε όλοι μαζί 
τη φωνή μας κατά της τρομοκρατίας 
και της αθλητικής βίας. 

Είθε η θυσία του αείμνηστου Γιώρ-
γου να αποτρέψει στο μέλλον φαινό-
μενα που καταρρακώνουν τις αξίες 
της ζωής και τραυματίζουν κάθε έν-
νοια πολιτισμού και πολύ περισσότερο 
της αθλητοπρέπειας. 

Αιώνια η μνήμη σου ΓΙΩΡΓΟ ΛΥΓ-
ΓΕΡΙΔΗ!

Δήμαρχος Νίκαιας-Αγ. Ι. Ρέντη:  
Να υψώσουμε όλοι μαζί τη φωνή μας  

κατά της τρομοκρατίας και της αθλητικής βίας

Ο Αρχηγός της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, Αντιστράτηγος κ. Δη-
μήτριος Μάλλιος, στον χαιρε-

τισμό του, τόνισε ότι η θυσία του Αρ-
χιφύλακα Γιώργου Λυγγερίδη δεν εί-
ναι μόνο ζήτημα τιμής, αλλά βαθιάς 
ουσίας, καθώς καθ’ όλη τη σταδιο-
δρομία του «υπηρετούσε και προστά-
τευε την ελληνική Πολιτεία και την ελ-

ληνική κοινωνία, χωρίς δεύτερες σκέ-
ψεις, με αυταπάρνηση και πιστός στο 
καθήκον». 

Ο κ. Αρχηγός, επεσήμανε ότι «η με-
γάλη οικογένεια της αστυνομίας είναι 
και θα είναι η οικογένεια του Γιώργου 
Λυγγερίδη», υπογραμμίζοντας τη 
διαρκή στήριξη της Ελληνικής Αστυ-
νομίας στους οικείους του πεσόντα 

αστυνομικού. Παράλληλα, σημείωσε 
τη σταθερή και αταλάντευτη δέσμευση 
του Σώματος ώστε να οδηγηθούν στη 
δικαιοσύνη οι ένοχοι της δολοφονίας 
του, τονίζοντας ότι «όταν η οδύνη και 
ο πόνος είναι τόσο έντονα και δυνατά 
συναισθήματα, ο λόγος όσο παρηγο-
ρητικός και αν είναι, δεν μπορεί να 
καλύψει το κενό της απουσίας του». 

Στη συνέχεια, συνεχάρη την 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. για την πρωτοβουλία της 
και ευχαρίστησε τον Δήμαρχο Νίκαιας 
– Αγ. Ι. Ρέντη και το δημοτικό συμ-
βούλιο και κατέληξε ότι η μνήμη του 
Γιώργου Λυγγερίδη θα παραμείνει 
ζωντανή και η προσφορά του αποτελεί 
παράδειγμα προς όλους. «Δεν θα τον 
ξεχάσουμε ποτέ. Αθάνατος.»

Αρχηγός Ελληνικής Αστυνομίας:  
«Δεν θα τον ξεχάσουμε ποτέ. Αθάνατος!»

Ο πατέρας του Γιώργου, Αθα-
νάσιος Λυγγερίδης, αναφε-
ρόμενος στις δύσκολες στιγ-

μές που περνά η οικογένειά του τον 
τελευταίο χρόνο, τόνισε ότι ο χρόνος 
περνά τόσο γρήγορα πια, χωρίς να 
το καταλαβαίνει.  

«Αλλά είμαι ένας πολύ περήφανος 
πατέρας. Όχι περήφανος, πολύ πε-
ρήφανος πατέρας, γιατί σε αυτά τα 
χρόνια που έζησε ο Γιώργος, ποτέ 
δεν ακούστηκαν κακά λόγια για αυ-
τόν. Ήταν και παραμένει ένα φοβερό 

παιδί μέσα στις καρδιές μας. Θα ζει 
όσο το θυμόμαστε και όσο το σκε-
πτόμαστε. Ο Γιώργος μόνο άγγελος 
μπορεί να είναι. Έχετε έναν άγγελο 
που σας βλέπει από κει πάνω και 
σας προστατεύει. 

Η οικογένειά του, η γυναίκα μου κι 
η κόρη μου, προσπαθούμε να στα-
θούμε στα πόδια μας. Θα το καταφέ-
ρουμε γιατί είπα ότι δεν είμαι απλά 
περήφανος, είμαι πολύ περήφανος. 
Ο Γιώργος έχει αφήσει με την παλ-
ληκαριά και την αντροσύνη του ένα 

έργο που δεν πρέπει να λυγίσω. Όχι 
γιατί δεν πρέπει, όμως. Γιατί έτσι 
γεννηθήκαμε, μαχητές.  

Όπως η αεροπορία φυλά τα εναέ-
ρια σύνορα της χώρας, όπως ο 
στρατός ξηράς και το ναυτικό φυλά-
νε τα σύνορα σε ξηρά και θάλασσα, 
έτσι και η αστυνομία φυλά τον εσω-
τερικό χώρο της χώρας, το νόμο και 
τη δημοκρατία. Έτσι και το χάσουμε 
αυτό, καήκαμε», τόνισε, καλώντας 
στη συνέχεια όλους τους πολίτες να 
επιδεικνύουν σεβασμό προς την 

αστυνομία. «Σεβαστείτε επιτέλους τον 
αστυνομικό. Δεν μας θέλουν, δυστυ-
χώς. 

 Ευτυχώς δεν έχουμε θύματα 
στους στρατό. Ευτυχώς. Γιατί θα εί-
χαμε πόλεμο. Ναι, όμως έχουμε κά-
θε μέρα πόλεμο μέσα στη χώρα μας 
και πάντα θρηνούμε θύματα. Αυτά τα 
παιδιά τα παλικάρια, τα βρίζετε οι πε-
ρισσότεροι, αλλά υπάρχουν και άλ-
λοι που τα ζητάνε και τα σέβονται. 
Πρέπει όλοι να τα σέβονται.  

Αθάνατος».

Αθανάσιος ΛΥΓΓΕΡΙΔΗΣ:  
Ο Γιώργος μόνο άγγελος μπορεί να είναι!

Ε κπροσωπώντας τον Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη, ο Υφυ-
πουργός Ανδρέας Νικολακό-

πουλος, τόνισε μεταξύ άλλων ότι 
«βρισκόμαστε σήμερα όλοι εδώ για 
να αποτίσουμε φόρο τιμής, με συγκί-
νηση, λύπη και μεγάλο σεβασμό, στον 
τόπο θυσίας αλλά και ψυχρής δολο-
φονίας ενός ήρωα, του Γιώργου Λυγ-
γερίδη, ο οποίος θα μείνει για πάντα 

ζωντανός στις μνήμες μας». 
Ο κ. Υφυπουργός εξήρε την αυτα-

πάρνηση, την αυτοθυσία και τη γεν-
ναιότητα του Γιώργου, ο οποίος όπως 
είπε «πέρασε στο πάνθεον των ηρώων 
της ΕΛ.ΑΣ.». Υπογράμμισε, επίσης, ότι 
η ασφάλεια του πολίτη αποτελεί το 
υπέρτατο αγαθό που υπηρετεί ο Έλ-
ληνας αστυνομικός και επεσήμανε ότι 
«κανένας πολίτης δεν μπορεί να 

ασκήσει ελεύθερα τα δικαιώματά του 
αν δεν αισθάνεται ασφαλής». Τόνισε, 
δε, πως η θυσία του Γιώργου αφήνει 
μία παρακαταθήκη για την Ελληνική 
Πολιτεία να συνεχίσει να θωρακίζει το 
έργο της ΕΛ.ΑΣ., ώστε «κανένας άλ-
λος αστυνομικός να μην χάσει ξανά 
τη ζωή του εν ώρα καθήκοντος». 

Απευθυνόμενος στην οικογένεια 
του Γιώργου Λυγγερίδη, διαβεβαίωσε 

ότι «η θυσία του δεν θα ξεχαστεί πο-
τέ» και πως «η οικογένειά σας θα εί-
ναι όλη η Ελληνική Αστυνομία που θα 
βρίσκεται πάντοτε δίπλα σας». 

Τέλος, συνεχάρη την Π.Ο.ΑΣ.Υ. και 
τον Δήμο Νίκαιας – Αγ. Ι. Ρέντη για 
την πρωτοβουλία τους και κατέληξε 
πως «οι ήρωες όπως ο Γιώργος Λυγ-
γερίδης θα μείνουν για πάντα αθάνα-
τοι».

Υφυπουργός Προστασίας του Πολίτη:  
Κανένας άλλος αστυνομικός να μην χάσει ξανά τη ζωή του 
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Κατά τη συνεδρίαση της 29ης Νοεμβρίου 
2024, το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας ενημε-
ρώθηκε για σημαντικά θέματα που τέθη-

καν εκ μέρους των μελών του και αφορούν το 
αστυνομικό προσωπικό. Ειδικότερα: 

α) Το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου στο 
Ίδρυμα Μέριμνας και Αριστείας της Ελληνικής 
Αστυνομίας και εκπρόσωπος της Ομοσπονδίας 
σε αυτό, κ. Απόστολος ΜΟΥΡΤΗΣ, ενημέρωσε 
για τις θέσεις-προτάσεις μας αναφορικά με την 
ικανοποίηση όλων των εκκρεμών αιτημάτων των 
συναδέλφων μας, τονίζοντας ιδιαίτερα ότι το 
Δ.Σ. του Ιδρύματος έκανε αποδεκτή την πρότασή 
μας για αξιοποίηση του «λιμνάζοντος» αποθε-
ματικού του ώστε να μην υπάρξουν αδικημένοι 
συνάδελφοί μας. 

β) Ο Αντιπρόεδρος Οικονομικών κ. Χρήστος 
ΣΥΝΔΡΕΒΕΛΗΣ ενημέρωσε το Δ.Σ. ότι ο Εθνικός 
Οργανισμός Πιστοποίησης Προσόντων και 
Επαγγελματικού Προσανατολισμού (ΕΟΠΠΕΠ), 
στην επίσημη ιστοσελίδα του, μέχρι και σήμερα 
αναγράφει το πτυχίο της Σχολής Αστυφυλάκων 

ως επιπέδου 5, με διάρκεια σπουδών τα 2 έτη, 
αντί του ορθού που είναι επιπέδου 6 και διάρ-
κειας σπουδών 6 εξάμηνα (3 έτη). 

Επίσης, ότι εκκρεμεί η έκδοση της εφαρμο-
στικής εγκυκλίου του νόμου Ν.4962/2022 που 
προβλέπει σεμινάρια εκπαίδευσης των παλαιών 
αστυνομικών με σκοπό την εξομοίωση των πτυ-
χίων τους μετά την αναβάθμιση της Σχολής 
Αστυφυλάκων, αλλά και η έκδοση των κανονι-
στικών πράξεων των άρθρων 78 και 79 και ως 
εκ τούτου η Αστυνομική Ακαδημία και οι Σχολές 
που υπάγονται σε αυτήν, εξακολουθούν να λει-
τουργούν σύμφωνα με τα Π.Δ. 585/1985, 
352/1995 (ΦΕΚ. τ. Α΄ 187), 190/1996 (ΦΕΚ 
τ. Α΄-153) και 380/1996 (ΦΕΚ τ. Α΄-251). Για 
την επίλυση και των εκκρεμοτήτων αυτών, η 
Ομοσπονδία προβαίνει στις αναγκαίες ενέργει-
ες. 

γ) Ο Αναπληρωτής Ταμίας και Ειδικός Γραμ-
ματέας κ. Βασίλειος ΝΑΚΟΣ και το Μέλος του 
Δ.Σ. κ. Ανέστης ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ, μίλησαν για 
τις αδικίες που προκαλεί η διαδικασία των υπο-

χρεωτικών αποσπάσεων και τόνισαν ότι η Ομο-
σπονδία, όπως έχουμε πολλές φορές επισημά-
νει, διεκδικεί ένα νέο πλαίσιο αποσπάσεων σε 
εθελοντική βάση, ώστε να μην διαταράσσεται 
αφενός η οικογενειακή και υπηρεσιακή ζωή των 
συναδέλφων μας, αφετέρου δε για να σταματή-
σει η παραβίαση του Π.Δ. 100/2003, καθώς 
και η ανορθολογική και επιζήμια για το κράτος 
μετακίνηση αστυνομικών στο όνομα διαφόρων 
σκοπιμοτήτων. 

Επίσης, τονίστηκε η καθολική μας αντίδραση 
στην περικοπή της προβλεπόμενης αποζημίωσης 
και η επαναχορήγηση του ποσού των 104 ευρώ 
σε όλους τους δικαιούχους ώστε οι συνάδελφοί 
μας να μην αναγκάζονται να διαμένουν αναξιο-
πρεπώς σε διάφορα ξενοδοχεία. 

Τέλος, συζητήθηκαν: 
- το θέμα των προληπτικών ιατρικών εξετά-

σεων. Το αίτημά μας να ενισχυθούν οι υπάρ-
χουσες υγειονομικές και ιατρικές υπηρεσίες της 
Ελληνικής Αστυνομίας, είναι επιτακτικό, δεδο-
μένου ότι με την υφιστάμενη κατάσταση αδυνα-

τούν να ανταποκριθούν ακόμα και στις τρέχου-
σες ανάγκες, όπως έχει παραδεχθεί η ίδια η δι-
οίκηση απαντώντας σε σχετικές παρεμβάσεις 
μας. 

- το θέμα της χορήγησης άδειας απουσίας 
από την Υπηρεσία λόγω φυσικών καταστροφών. 
Σχετική πρόταση εξετάζεται από την αρμόδια 
Ομάδα Eργασίας της Ομοσπονδίας. 

- το θέμα των εγγραφών Δοκίμων Αστυφυ-
λάκων. Εν αναμονή της οριστικής εκδίκασης του 
αιτήματος Πρωτοβάθμιας Ένωσης για τη μη 
συμμετοχή Δοκίμων Αστυφυλάκων στις εργα-
σίες της Γενικής της Συνέλευσης, τονίστηκε ότι 
η απόφαση που ελήφθη από το Δ.Σ. της Ομο-
σπονδίας για το ζήτημα αυτό στις 25 Οκτωβρίου 
2024, ισχύει στο ακέραιο καθόσον η προσφυγή 
της Ένωσης δεν αφορά αυτήν την απόφαση. 

- το θέμα της ενημέρωσης του Δ.Σ. για το έρ-
γο των Ομάδων εργασίας που λειτουργούν με 
στόχο την υποβοήθησή του μέσω της υποβολής 
τεκμηριωμένων θέσεων και προτάσεων επί των 
προβλημάτων που μας απασχολούν.

Σημαντική ενημέρωση κατά τη συνεδρίαση του Δ.Σ.

Τις ειλικρινείς τους ευχαριστίες προς το 
Διοικητικό Συμβούλιο της Π.Ο.ΑΣ.Υ. εκ-
φράζουν με επιστολή τους ο Αρχηγός 

Σχολής και ο Αρχηγός 3ου  έτους του Τμή-
ματος Δοκίμων Αστυφυλάκων Κομοτηνής για 
την πολύτιμη στήριξη που είχαν από την 
Ομοσπονδία μας οι 103 Δόκιμοι Αστυφύλα-
κες, οι οποίοι μετέβησαν  στη Λάρισα προ-
κειμένου να συμμετάσχουν στην κηδεία ενός 
συμφοιτητή τους που έχασε τη ζωή του σε 
τροχαίο δυστύχημα. 

Η Ομοσπονδία, εκφράζει για άλλη μια φο-

ρά τα θερμά της συλλυπητήρια για τον 
απροσδόκητο θάνατο ενός νέου δόκιμου συ-
ναδέλφου μας και διαβεβαιώνει το αστυνο-
μικό προσωπικό ότι σε τέτοιες τραγικές στιγ-
μές η έμπρακτη εκδήλωση των αισθημάτων 
σεβασμού και αλληλεγγύης όλων μας, απο-
τελούν τη σταθερή βάση των συναδελφικών 
– υπηρεσιακών μας σχέσεων, ώστε ως ένα 
οργανωμένο σώμα να επιτελούμε τα καθή-
κοντά μας κατά τον πλέον αποτελεσματικό 
και ωφέλιμο για τους συμπολίτες και τη χώρα 
μας, τρόπο. 

Ευχαριστήρια επιστολή Δοκίμων  
Αστυφυλάκων προς την Π.Ο.ΑΣ.Υ

Κατόπιν παραπόνων συναδέλφων αναφορικά με το ζήτημα κρατήσεων υπέρ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 
που έλαβαν χώρα σε προγενέστερο χρόνο από τη δημοσίευση της εν θέματι ΚΥΑ και 
της επιστροφής των συγκεκριμένων κρατήσεων σε αυτούς, η Ομοσπονδία μας κατόπιν 

επικοινωνίας με την Διεύθυνση Εκκαθάρισης Μισθοδοσίας, καθώς και με την Διεύθυνση 
Υποστήριξης/ΑΕΑ, κάνει γνωστά τα κάτωθι: 

Το επόμενο χρονικό διάστημα θα επιστραφούν ως αχρεωστήτως καταβληθέντα τα χρημα-
τικά ποσά, που κρατήθηκαν στους συναδέλφους, ευθύς μόλις ολοκληρωθεί η διαδικασία του 
αντιλογισμού, δηλαδή η διορθωτική λογιστική εγγραφή των κρατηθέντων ποσών. Τονίζεται 
δε, ότι μέχρι την διευθέτηση του συγκεκριμένου ζητήματος, δεν πραγματοποιούνται κρατήσεις 
για τις νέες αυτές κατηγορίες αστυνομικού προσωπικού οι οποίες εντάχθηκαν ως μέτοχοι 
στο Ν.Ι.Μ.Τ.Σ. 

 

Με τη διαδικασία του αντιλογισμού  
η επιστροφή των αχρεωστήτως  

καταβληθέντων ποσών υπέρ Ν.Ι.Μ.Τ.Σ.

Συνεδρίασε (17 Δεκεμβρίου 2024), το Δι-
οικητικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας και 
λαμβάνοντας υπόψη την ιστορικότητα της 

ημέρας, λίγο πριν τις εορτές και μετά τη θετική 
εξαγγελία του κ. Πρωθυπουργού, ότι η Κυβέρ-
νηση θα αναγνωρίσει έμπρακτα τον επικίνδυνο 
χαρακτήρα των υπηρεσιών που προσφέρουν τα 
στελέχη των Σωμάτων Ασφαλείας και των Ενό-
πλων Δυνάμεων, συζήτησε αναλυτικά την περαι-
τέρω στάση μας για τη σημαντική αυτή εξέλιξη. 

Μάλιστα, η συγκυρία το έφερε έτσι, την ιστο-
ρική αυτή ημέρα, να γίνεται γνωστή με λύπη η 
απόφαση της Ομοσπονδίας για την κάλυψη της 
μετακίνησης στη Λάρισα 100 Δοκίμων αστυ-
φυλάκων που θα συνόδευαν στην τελευταία 
του κατοικία έναν τριτοετή συνάδελφό τους 
που έχασε πρόωρα τη ζωή του σε τροχαίο δυ-
στύχημα.  

Μέσα σε αυτό λοιπόν το κλίμα, ο Πρόεδρος 
της Ομοσπονδίας κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ 
ενημέρωσε εξαρχής το Διοικητικό Συμβούλιο ότι 
μετά την εξειδίκευση του περιεχομένου της 
εξαγγελίας του Πρωθυπουργού από τον Υφυ-
πουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, 
που αποτέλεσε προϊόν του αγώνα όλων μας, 
αλλά και της σκληρής διαπραγμάτευσης των 
Προέδρων όλων των Ομοσπονδιών με τα κυ-

βερνητικά στελέχη, το τελευταίο ιδίως διάστημα, 
έχει πλέον επιτακτικό χαρακτήρα για την Ομο-
σπονδία η διαμόρφωση των λεπτομερειών των 
μέτρων που θα συμπεριληφθούν στην επικείμενη 
νομοθετική ρύθμιση και θα αφορούν (εκτός από 
την εξαγγελθείσα χορήγηση σε όλους των 100 
ευρώ μηνιαίως, από 01/07/25) και άλλες προ-
τάσεις μας, με κατάληξη την ουσιαστική ανα-
γνώριση της επικινδυνότητας και τη στήριξη της 
οικογένειας των θυμάτων.  

Ζήτησε δε να ψηφιστεί από όλα τα μέλη του 
Δ.Σ. η κυβερνητική πρόταση ως μια καλή βάση 
για την υλοποίηση ενός αιτήματος για το οποίο 
επί 30 χρόνια είχαν δοθεί σκληρές μάχες και 
κανείς Πρωθυπουργός δεν είχε τολμήσει να 
εξαγγείλει ευθέως την αναγνώριση του επικιν-
δύνου της εργασίας. Επειδή δε εκ μέρους ορι-
σμένων μελών υποστηρίχθηκε ότι δεν έγινε κα-
τανοητή αυτή η τοποθέτηση, τονίστηκε με έμφα-
ση από τον Πρόεδρο ότι η Ομοσπονδία δεν έχει 
αποστασιοποιηθεί από τη θέση της (επίδομα 200 
ευρώ με ασφαλιστική και συνταξιοδοτική αντα-
πόδοση) και ότι ο αγώνας συνεχίζεται, όπως 
αναγράφεται και στην σχετική κοινή ανακοίνω-
ση των Ομοσπονδιών για όλα αυτά. 

Παρά ταύτα, η πρόταση ψηφίστηκε κατά πλει-
οψηφία (16 ΝΑΙ), με ευθύνη εννέα εκ των 25 

παρόντων μελών που υποστήριξαν διάφορα ανι-
στόρητα ότι π.χ. η ψηφοφορία είναι «τακτικι-
σμός», ότι δεν συμμετέχουν στη συζήτηση αυτή, 
ότι δεν είναι βέβαιο αν αναγνωρίζεται η επικιν-
δυνότητα ή απλά μετονομάζεται το επίδομα ιδι-
αίτερων συνθηκών εργασίας κ.λπ. 

Σε κάθε περίπτωση, η εσωστρέφεια την οποία 
ενδεχομένως να επιζητούν κάποιοι με αφορμή 
τη σημαντικότατη αυτή εξέλιξη που πιστώνεται η 
ενεστώσα διοίκηση και συνολικά το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα, όπως άλλωστε γίνεται κατα-
νοητό από τη συντριπτική πλειοψηφία του αστυ-
νομικού προσωπικού, δεν θα επιτρέψουμε να 
επηρεάσει την θετική κατάληξη του αγώνα μας. 
Στον αγώνα αυτό καλούνται να συμμετέχουν 
όλοι με τεκμηριωμένες προτάσεις έτσι ώστε η 
τελική νομοθετική ρύθμιση να καλύπτει όσο γί-
νεται πληρέστερα το σκοπό για τον οποίο μας 
εμπιστεύονται οι συνάδελφοί μας να τους εκ-
προσωπούμε. 

 
Ενημέρωση εφ όλης της ύλης 

Το Διοικητικό Συμβούλιο ενημερώθηκε, επί-
σης, για δυο ακόμα σημαντικά ζητήματα, η επί-
λυση των οποίων έχει δρομολογηθεί μετά από 
επίμονες προσπάθειες και αγώνες μας. 

Πρόκειται για τη δέσμευση της Πολιτικής και 

Φυσικής Ηγεσίας μετά από παράσταση διαμαρ-
τυρίας του προεδρείου, ότι θα λάβει τέλος το 
απαράδεκτο καθεστώς των αναγκαστικών απο-
σπάσεων (βλέπε ανακοινώσεις μας), καθώς και 
για την οριστική διευθέτηση της εκκρεμότητας 
των «πενθημέρων», που καταβάλλονται για τη 
συνδικαλιστική εργασία και που από κάποιους 
καλλιεργήθηκε και εξαπλώθηκε μια απίστευτη 
πλάνη, βλάπτοντας επί μακρόν το συνδικαλισμό 
και τους εκπροσώπους του. Αυτό θα λήξει ορι-
στικά μετά την ενημέρωση της Ηγεσίας για την 
σχετική δικαστική απόφαση που θέτει το όλο θέ-
μα στο αρχείο και την ψήφιση σχετικής ρύθμι-
σης (υπ’ αριθμ. 4705/2024 Πράξη Αρχειοθέ-
τησης, Εισαγγελέως Πλημμελειοδικών Αθηνών) 

 Τέλος, συζητήθηκαν δυο αιτήματα αναφορικά 
με ζητήματα συνδικαλιστικής λειτουργίας σε δυο 
Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις και αποφασίστηκε 
κατά πλειοψηφία η νομική εκπροσώπηση της 
Ομοσπονδίας κατά την εκδίκασή τους. 

Η συνεδρίαση ολοκληρώθηκε με την πρό-
σκληση προς όλα τα μέλη του Δ.Σ. να παρα-
στούν την Παρασκευή 27 Δεκεμβρίου 2024 στις 
Τιμητικές Τελετές και στην Επιμνημόσυνη Δέηση 
εις μνήμην του Αρχιφύλακα Γεωργίου ΛΥΓΓΕ-
ΡΙΔΗ, που διοργανώσαμε από κοινού με τον 
Δήμο Νίκαιας - Αγ. Ι. Ρέντη.

«Ψήφος εμπιστοσύνης»  
για την επικινδυνότητα της εργασίας



Πραγματοποιήθηκε στη Μάλαγα 
της Ισπανίας, η Φθινοπωρινή 
Σύνοδος της Ευρωπαϊκής Συ-

νομοσπονδίας Αστυνομικών (Euro-
Cop) με τη συμμετοχή του εκλεγμένου 
μας στην Εκτελεστική Επιτροπή της, 
Προέδρου της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Δυτικής Αττικής, κ. Γεωρ-
γίου ΣΤΑΜΑΤΑΚΗ, καθώς και Αντι-
προσώπων της Ομοσπονδίας μας.  

Η Σύνοδος ήταν μια εξαιρετική ευ-
καιρία να συναντηθούν και να ανταλ-
λάξουν απόψεις για θέματα κρίσιμης 
σημασίας για τους Ευρωπαίους αστυ-
νομικούς τα μέλη και οι προσκεκλη-
μένοι από 34 διαφορετικούς Οργανι-
σμούς της Ευρώπης. 

Κατά τη διάρκεια της Συνόδου συ-
ζητήθηκε, μεταξύ άλλων, το Πρό-
γραμμα δράσης της Ευρωπαϊκής Συ-
νομοσπονδίας κατά την περίοδο 
2024-2028, το οποίο σύμφωνα με 
τις αποφάσεις που ελήφθησαν θα κι-
νηθεί πάνω σε τρεις βασικούς άξονες:  
• Καταπολέμηση της βίας κατά της 

αστυνομίας.  
• Εγγύηση δίκαιων συνθηκών εργα-

σίας και κοινωνικών δικαιωμάτων 
για αστυνομικούς.  

• Διευκόλυνση της συνεργασίας και 
της ανταλλαγής πληροφοριών μετα-
ξύ των αστυνομικών δυνάμεων στην 
Ευρώπη. 
Επίσης, έλαβε χώρα εκτενής συζή-

τηση σχετικά με το αν είναι δυνατή και 
εφικτή η πραγματοποίηση απεργιακών 
κινητοποιήσεων με πρωτοβουλία των 
αστυνομικών συνδικάτων. Παρότι το 
δικαίωμα ανάληψης εργατικών κινη-
τοποιήσεων τέτοιας μορφής, συμπερι-
λαμβανομένου του δικαιώματος στην 
απεργία, διασφαλίζεται από τον Χάρτη 
των Θεμελιωδών Δικαιωμάτων της ΕΕ. 
Αρθρ. 28, δυστυχώς, το δικαίωμα 
απεργιακής κινητοποίησης υπόκειται 
σε διάφορους περιορισμούς στις ευ-
ρωπαϊκές χώρες. Κατά τη διάρκεια της 
συζήτησης τα μέλη της EuroCOP αν-
τάλλαξαν βέλτιστες πρακτικές σχετικά 
με τον τρόπο διεκδίκησης και κατάρ-
ριψης της αμφισβήτησης των δικαιω-
μάτων των εργαζομένων αστυνομικών, 
παρά τους εθνικούς περιορισμούς. 

Τονίστηκε ότι κύριο καθήκον των 
αστυνομικών είναι να κρατούν την 
κοινωνία μας ασφαλή. Αυτό θα είναι 
επικτό μόνο εάν οι αστυνομικές δυ-
νάμεις μπορούν να λειτουργήσουν σε 
ένα περιβάλλον ισότητας, ασφάλειας 
και υποστήριξης, με τα σχετικά δι-
καιώματα και πόρους. Επίσης, αυτό 
μπορεί να διασφαλιστεί μόνο εάν οι 
αστυνομικοί σε όλη την Ευρώπη θα 
έχουν ίσα δικαιώματα και στην απερ-

γιακή κινητοποίηση, αίτημα που θα 
διεκδικηθεί από τη Συνομοσπονδία. 

Στη συνέχεια αναπτύχθηκε το πα-
ραχθέν έργο της Εκτελεστικής Επι-
τροπής της EuroCop κατά το προ-
ηγούμενο διάστημα, όπου είναι εμφα-
νές ότι επετεύχθη η ενίσχυση των 
σχέσεών της με τα ευρωπαϊκά όργανα 
λήψης αποφάσεων και χάραξης πολι-
τικής, καθώς και με τα στελέχη του 
Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου, αλλά και 
ότι έχει δοθεί ιδιαίτερη έμφαση στην 
προώθηση των αιτημάτων μας απευ-
θείας στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο. 

Ειδικότερα, την περίοδο των εκλο-
γών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου, 
κοινοποιήθηκε σε όλους του υποψή-
φιους και εκλεγέντες βουλευτές το 
Μανιφέστο της Συνομοσπονδίας στο 
οποίο αναφέρονται ξεκάθαρα τα αι-
τήματα και οι διεκδικήσεις μας. 

 
Οι συναντήσεις 

Η Πρόεδρος της Κομισιόν κα Von 
der Leyen, ευχαρίστησε την EuroCop 
επειδή μοιράστηκε μαζί της τις οπτικές 
και τις προτάσεις της για τα επόμενα 
χρόνια και διαβεβαίωσε ότι αυτές θα 
εμπλουτίσουν τους προβληματισμούς 
τους. Έως σήμερα έχουν πραγματο-
ποιηθεί οι κάτωθι συναντήσεις της 
Εκτελεστικής Επιτροπής με Ευρωπαί-
ους Αξιωματούχους:  

Α) Με τον κ. Julian Siegl, Επικεφα-
λής της Μονάδας Συνεργασίας για την 
Επιβολή του Νόμου, με τον οποίο συ-
ζητήθηκε η καταπολέμηση της βίας 
κατά της αστυνομίας σε Ευρωπαϊκό 
επίπεδο και δηλώθηκε η υποστήριξή 
του. Ο κ. Siegl πρότεινε δυο τομείς 
όπου θα μπορούσαν να είναι δυνατές 
κοινές δράσεις της ΕΕ: α) το Οργανω-
μένο έγκλημα, καθόσον το νομικό 
πλαίσιο της ΕΕ πρόκειται να επικαιρο-
ποιηθεί και β) η αστυνομική συνεργα-
σία η οποία ακόμη και αν απαιτεί ομο-
φωνία, υπάρχουν χρήσιμα στοιχεία 
αναφορικά με τις βέλτιστες πρακτικές 
και τις διασυνοριακές ανταλλαγές. 

Β) Με την πρώην αστυνομικό και 
Ευρωβουλευτή κα Verena Mertens 
(Γερμανία) της επιτροπής LIBE (Πολι-
τικών Ελευθεριών, Δικαιοσύνης και 
Εσωτερικών Υποθέσεων): 

Συζητήθηκαν οι δυσκολίες στρατο-
λόγησης και παραμονής στο επάγ-
γελμα, αστυνομικών σε ορισμένα 
κράτη μέλη, λόγω πολλών αιτίων (π.χ. 
το ρουμανικό σχέδιο για την καταπο-
λέμηση της διαφθοράς, το ελληνικό 
παράδειγμα με τους αστυνομικούς 
που πρέπει να πληρώσουν μέρος του 
εξοπλισμού αλλά και των πυρομαχι-
κών που χρησιμοποιούν για την εκ-

παίδευσή τους). Ως προς τη βία κατά 
των αστυνομικών, μία καλή αρχή θα 
ήταν η συλλογή και διατήρηση δεδο-
μένων ώστε να οργανωθούν οι αντί-
στοιχες εκπαιδεύσεις. Συζητήθηκε 
επίσης η δημιουργία Ημέρας Μνήμης 
για την Αστυνομία σε επίπεδο Ε.Ε. 

 Γ) Τον ευρωβουλευτή κ. Javier 
Zarzalojos (Ισπανία), Πρόεδρο της 
επιτροπής LIBE, όπου του αναπτύχ-
θηκαν όλα τα ζητήματα που μας απα-
σχολούν, τα οποία κατανόησε πλήρως 
και εκτός των άλλων απευθύνθηκε 
μέσω βίντεο στους συνέδρους της 
EuroCop, λέγοντας μεταξύ άλλων: «Η 
επιτροπή θα εργαστεί ακούραστα 
προκειμένου να υπάρξει ανταπόκριση 
στα αιτήματά που έχετε εγείρει. (…) 
Αυτή είναι η δέσμευσή μου και ο στό-
χος είναι ξεκάθαρος, πρέπει να προ-
στατέψουμε αυτούς που μας προστα-
τεύουν». Επίσης πραγματοποιήθηκαν 
και συναντήσεις με: 
• Τον ευρωβουλευτή κ. Francesco 
Torselli (Ιταλία), μέλος της EMPL 
(Επιτροπή Απασχόλησης και Κοινω-
νικών Υποθέσεων). 

• Τον κ. Evgeni FILIPOV, Σύμβουλο 
Πολιτικής του Ευρωβουλευτή και 
Kristian VIGENIN (Βουλγαρία), μέ-
λος της επιτροπής LIBE και 

• Τον ευρωβουλευτή κ. Pascal Ari-
mont (Βέλγιο), μέλος της EMPL  
 Επιπλέον, συζητήθηκαν οι προτε-

ραιότητες της Ουγγρικής Προεδρίας 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης μεταξύ των 
οποίων είναι:  
• Ισχυρά ευρωπαϊκά σύνορα και ένα 

σύστημα ανθεκτικό στην κρίση, 
συμπεριλαμβανομένου του ρόλου 
της Frontex. 

• Εφαρμογή της νέας αρχιτεκτονικής 
διαλειτουργικότητας εσωτερικών 
υποθέσεων. 

• Ολοκλήρωση των νομοθετικών δια-
πραγματεύσεων για την αναθεώρη-
ση του μηχανισμού αναστολής των 
θεωρήσεων visa. 

• Καταπολέμηση της τρομοκρατίας και 
του οργανωμένου εγκλήματος και 

ενίσχυση της επιχειρησιακής συνερ-
γασίας για την επιβολή του νόμου. 

• Ανάπτυξη μακροπρόθεσμης νομο-
θετικής λύσης για την πρόληψη και 
την καταπολέμηση της διαδικτυακής 
σεξουαλικής κακοποίησης παιδιών 
και για την αναθεώρηση της οδη-
γίας κατά της σεξουαλικής εκμετάλ-
λευσης παιδιών. 
 

Νέα στρατηγική εσωτερικής 
ασφάλειας 

Τέλος, συζητήθηκαν εκτενώς οι 
εξαγγελίες του Επιτρόπου Εσωτερικών 
Υποθέσεων και Μετανάστευσης κ. 
Magnus Brunner (Αυστρία) για τη νέα 
στρατηγική εσωτερικής ασφάλειας της 
Ε.Ε., καθώς επίσης και οι εξαγγελίες 
της Αντιπροέδρου για τους Ανθρώ-
πους, τις Δεξιότητες και την Ετοιμότη-

τα που αφορούν τόσο την προετοιμα-
σία των πολιτών σε αναδυόμενες 
απειλές της ασφάλειας όσο και το 
στρατηγικό πλαίσιο της Ε.Ε. για την 
υγεία και την ασφάλεια στην εργασία, 
την πρόληψη των θανάτων που σχε-
τίζονται με την εργασία, την προστασία 
της ψυχικής υγείας των Ευρωπαίων 
και εν τέλει, πώς η EuroCop θα επη-
ρεάσει τις πολιτικές αυτές, προς όφε-
λος των Ευρωπαίων αστυνομικών.  

Όπως είναι φανερό, η EuroCop 
αποτελεί έναν Οργανισμό με έντονη 
επιρροή στα κέντρα αποφάσεων της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης και με οδηγό 
την υπεράσπιση των αστυνομικών, 
αποτελεί ένα σημαντικό μέσο, προκει-
μένου να μεταφέρεται και η φωνή της 
Ομοσπονδίας μας στα ανώτερα κλι-
μάκια της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 
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Το δικαίωμα της απεργίας διεκδικεί η EuroCop

Σας ενημερώνουμε ότι κατά τη συνεδρία-
σή του, την 07 Νοεμβρίου 2024, το Δι-
οικητικό Συμβούλιο του ΤΑ.Π.Α.Σ.Α., με 

τη συμμετοχή και σύμφωνη γνώμη των εκπρο-
σώπων της Ομοσπονδίας μας, έλαβε τις κάτωθι 
αποφάσεις: 

Α) Εγκρίθηκαν 113 αιτήσεις δανείων εκτάκτων 

αναγκών μετόχων του Ταμείου Πρόνοιας Αστυ-
νομικών – Τ.Π.ΑΣ. (ασφαλισμένοι στα ταμεία της 
τέως Ελληνικής Χωροφυλακής) που αφορούν πε-
ριπτώσεις κάλυψης εξόδων νοσηλείας, θεραπείας 
λόγω ασθένειας, τοκετού, θανάτου, γάμου και 
έκτακτης στεγαστικής ανάγκης. 

Β) Εγκρίθηκαν 109 αιτήσεις δανείων εκτά-

κτων αναγκών μετόχων του Ταμείου Πρόνοιας 
Υπαλλήλων Αστυνομίας Πόλεων – Τ.Π.Υ.Α.Π. 
(ασφαλισμένοι στα ταμεία της τέως Αστυνομίας 
Πόλεων), που αφορούν περιπτώσεις κάλυψης 
εξόδων νοσηλείας θεραπείας λόγω ασθένειας, 
τοκετού, θανάτου, γάμου και έκτακτης στεγα-
στικής ανάγκης. 

Άπαντες, οι εν λόγω μέτοχοι, θα ειδοποι-
ηθούν με γραπτό μήνυμα στο κινητό τηλέφωνο 
που έχουν δηλώσει στην αίτησή τους. 

Σχετικές ανακοινώσεις με διευκρινιστικές 
οδηγίες θα αποσταλούν στις Υπηρεσίες μέσω 
Police on Line. 

Η επιτυχία είναι στα χέρια όλων μας.

Εγκρίθηκαν νέες αιτήσεις δανείων εκτάκτων αναγκών

Με τροπολογία που κατατέθηκε στο σχέδιο Νόμου του Υπουργείου 
Υποδομών και Μεταφορών, με τίτλο «Αναδιάρθρωση σιδηροδρο-
μικού τομέα και ενίσχυση ρυθμιστικών φορέων μεταφορών» με-

ταξύ άλλων παρατείνεται η προθεσμία περί υποβολής Δηλώσεων Περιου-
σιακής Κατάστασης (Δ.Π.Κ.) μέχρι την 28η Φεβρουάριου 2025. 

Υπενθυμίζεται ότι σχετικό αίτημα υποβάλλαμε στον Υπουργό Εθνικής Οι-
κονομίας και Οικονομικών, κ. Κωνσταντίνο ΧΑΤΖΗΔΑΚΗ και τον Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ με το υπ’ Αριθ. Πρωτ.: 
305/6/27 έγγραφό μας στις 05 Δεκεμβρίου 2024 κατόπιν αιτημάτων 
συναδέλφων μας.

Παρατείνεται η προθεσμία  
υποβολής πόθεν έσχες

Σ υνάδελφοι, σας κάνουμε γνωστό ότι σε συνέχεια του σχετικού Υπ’ 
αριθ. 302/2/99 από 05/12/2024 εγγράφου μας, εγκρίθηκε η 
παράταση του χρόνου διάνυσης της βραχείας άδειας, έτους 2024, 

μέχρι και την 28/02/2025 και παρακαλούμε για την ενημέρωση των 
μελών σας.

Παράταση του χρόνου  
διάνυσης βραχείας άδειας 
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Το μήνυμα του Προέδρου της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑΚΑ-
ΡΑΚΟΥ προς το Συνδικαλιστικό 

Κίνημα, την Πολιτική και Φυσική Ηγε-
σία της ΕΛ.ΑΣ., κατά την έναρξη του 
Συνεδρίου της Π.Ο.ΑΞΙ.Α. στις 22-
11-24 με αιχμή την επίλυση του κο-
ρυφαίου αιτήματός μας για τη θεσμο-
θέτηση της επικινδυνότητας της εργα-
σίας, ήταν καθοριστικό για την έκβαση 
του αγώνα. Αφού χαιρέτησε τους επι-
σήμους, μεταξύ αυτών και τον Υφυ-
πουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Νι-
κολακόπουλο, τον Υφυπουργό Δι-
καιοσύνης κ. Μπούγα, τη φυσική 
Ηγεσία και άλλους, τόνισε: 

«Αυτή τη φορά θα πω δυο λόγια 
τόσο για το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα όσο και για αυτούς που έχουν την 
εξουσία είτε είναι κυβέρνηση είτε είναι 
αντιπολίτευση. Και πρέπει να μιλή-
σουμε χωρίς να κρύψουμε και χωρίς 
να στρογγυλέψουμε τίποτε. Αλλά θα 

αναφερθώ πρώτα σε μας, στα του οί-
κου μας, έτσι όπως τα βλέπω, έτσι 
όπως η θέση μου το επιβάλει. Θα μι-
λήσω, ίσως να στεναχωρήσω, ίσως να 
απογοητεύσω, ίσως να δυσαρεστήσω, 
αλλά έχω υποχρέωση σε όλους τους 
συναδέλφους να το κάνω. 

Θα μου επιτρέψετε λοιπόν να επι-
σημάνω από τη δική μου σκοπιά δύο 
πράγματα: 

Πρώτον, η κάθε πολιτική ηγεσία εί-
τε κυβέρνηση είτε αντιπολίτευση, 
πάντοτε, τι μας θέλει; Χωρισμένους, 
διαφωνούντες, τσακωμένους … Γιατί 
έτσι πάντα βόλευε και βολεύει τα σχέ-
διά της για να μπορεί να κερδίζει χρό-
νο. Και γιατί όχι, πολλές φορές για να 
μας εμπαίζει. Έχουμε όλοι ευθύνη για 
αυτό. Επιτέλους μέχρι εδώ. Ας τους 
δώσουμε να καταλάβουν ότι πέρασε 
ο καιρός που μας θεωρούσαν δεδο-
μένους και δικούς τους. Όχι, δεν εί-
μαστε με κανέναν, είμαστε με το δίκιο 

του αστυνομικού, του πυροσβέστη, 
του λιμενικού, του στρατιωτικού. 

Όποιος δεν είναι με το δίκιο μας εί-
ναι απέναντι μας είτε πολιτικά, είτε 
κοινωνικά, είτε αξιακά. Η κυβέρνηση 
μίλησε για το επικίνδυνο, και αυτό εί-
ναι το δεύτερο ζήτημα. Επιτέλους.  

Νομίζετε ότι μας κάνετε χάρη; Όχι 
βέβαια. Θα δούμε λοιπόν την πρόταση 
και από αυτήν θα καταλάβουμε πόσο 
κύριοι υπουργοί μας υπολογίζετε και 

φυσικά πόσο ενδιαφέρεστε για εμας. 
 Στέλνω από δω σήμερα ένα μήνυ-

μα και ας το πάρει όποιος θέλει, όπως 
θέλει: 

Να προσέχετε τι λέτε και να προσέ-
χετε όταν αποφασίζετε για τον αστυ-
νομικό και αναφέρομαι στην επικιν-
δυνότητα. 

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι 
κανείς δεν πρέπει να λείπει από το 
συνδικαλιστικό κίνημα και εσείς έχετε 

τον πρώτο λόγο να φέρετε τον κόσμο 
στα σωματεία. Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. θα συνε-
χίσει την προσπάθειά της ακόμα και 
όταν στοχοποιείται. Φυσικά δεν θα 
αφήνουμε τίποτε αναπάντητο. Λογα-
ριασμό δίνουμε μόνος στους συνα-
δέλφους μας. 

Εγώ να ευχαριστήσω τον πρόεδρο- 
γιατί μπορεί να έχουμε διαφωνίες, 
αλλά στους αγώνες είμαστε πάντοτε 
μαζί. Σας ευχαριστώ πολύ».

«Όποιος δεν είναι με το δίκιο μας είναι απέναντι μας»!
Δεν «μάσησε» τα λόγια του ο πρόεδρος της Π.Ο.ΑΣ.Υ. στο Συνέδριο της Π.Ο.ΑΞΙ.Α.!

ΗΟμοσπονδία μας, εκφράζοντας τον 
αποτροπιασμό και την οργή των χιλιά-
δων αστυνομικών που υπηρετούν 

ευόρκως τα καθήκοντά τους και δεν έχουν κα-
μία σχέση με κάποια αχαρακτήριστα υποκείμε-
να και με τις καταγγελίες που τα στιγματίζουν, 
οφείλει για μια ακόμα φορά να επαναλάβει ότι: 

-Οι τελευταίες απερίγραπτες αποκαλύψεις 
για σειρά εγκληματικών ενεργειών με πρωτα-
γωνιστές αστυνομικούς -υπηρετούντες σε νευ-
ραλγικές υπηρεσίες, ήρθαν να προστεθούν σε 
τόσες άλλες κραυγαλέες υποθέσεις διαφθοράς 
και απαξίωσης της Ελληνικής Αστυνομίας, οι 

οποίες ενώ ανέδειξαν παθογένειες και προκά-
λεσαν προβληματισμούς εντός κι εκτός σώμα-
τος, δυστυχώς δεν αντιμετωπίστηκαν. 

-Τέτοια ή και χειρότερα κρούσματα απάν-
θρωπης συμπεριφοράς, θα ξεριζωθούν μόνο 
εφόσον η λειτουργία της Ελληνικής Αστυνο-
μίας αποκτήσει πραγματικά τα επαγγελματικά 
χαρακτηριστικά που της αξίζουν, τόσο σε όλα 
τα επίπεδα της ιεραρχίας όσο και σε όλους 
τους τομείς απασχόλησης του αστυνομικού 
προσωπικού. Για να επιτευχθεί αυτό, απαιτούν-
ται πολιτικές αποφάσεις μακράς πνοής, χωρίς 
κομματικές σκοπιμότητες και προκαταλήψεις. 

Το ζητούμενο με κατεπείγουσα διαδικασία, εί-
ναι να υπάρξει ένα σχέδιο επαναξιολόγησης 
του υφιστάμενου αστυνομικού συστήματος και 
κυρίως, επανακαθορισμού των αρμοδιοτήτων 
του. 

- Όσο, η διαφθορά και η αναποτελεσματι-
κότητα του αστυνομικού σώματος, αντιμετω-
πίζονται με όρους επικοινωνίας (να μη χαλάσει 
…η καλή εικόνα), η ωμή πραγματικότητα της 
κοινωνικής εξαθλίωσης και της κρατικής απο-
διοργάνωσης, θα μολύνει ακόμα και αυτό το 
σώμα, απογοητεύοντας όχι μόνο τα στελέχη 
του, αλλά και κάθε άλλο έντιμο συνάνθρωπό 

μας, που μόνο ως προστάτη και εγγυητή των 
δικαιωμάτων του θα το ήθελαν να λειτουργεί. 

Ας αφήσουν επομένως στην άκρη την εύκο-
λη κριτική όσοι πέφτουν ξανά από τα σύννεφα 
και ας αναλογιστούν πώς και γιατί φτάσαμε ως 
εδώ. Γιατί ο ένοχος συνήθως δεν είναι ένας… 

Το γνωρίζουν πολύ καλά οι συνάδελφοι μας 
και κυρίως των Ειδικών Υπηρεσιών, όσοι έχουν 
επιφορτιστεί με το ύψιστο καθήκον της πάτα-
ξης της διαφθοράς και της θωράκισης του Σώ-
ματος. Αξίζουν πολλά συγχαρητήρια για την 
πρόοδο που σημειώνουν και η Πολιτεία οφείλει 
να σταθεί στο πλάι τους.

Αχαρακτήριστα υποκείμενα 

Κατά τη  μη προγραμματισμένη 
συνάντηση (4 Δεκεμβρίου 
2024) του Προέδρου της Ομο-

σπονδίας κ. Γρηγόρη ΓΕΡΑΚΑΡΑ-
ΚΟΥ, του ΓΓ κ. Χρήστου ΜΑΥΡΑΓΑΝΗ 
και μελών της Εκτελεστικής Γραμμα-
τείας με τον Υπουργό Προστασίας του 
Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ και 

τον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνο-
μίας Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛ-
ΛΙΟ, έγινε σαφές από την πλευρά μας 
ότι η κατάσταση δεν πάει άλλο και γι΄ 
αυτό πρέπει να δοθεί ΤΩΡΑ και ορι-
στικά ένα τέλος στην αγωνία των συ-
ναδέλφων μας οι οποίοι αποσπώνται 
στην Αττική και στη Θεσσαλονίκη, 

χωρίς τη θέλησή τους. 
Σύμφωνα με όσα μας διαβεβαί-

ωσαν, έως τα τέλη του μηνός Δεκεμ-
βρίου 2024, οι μη επιθυμούντες από-
σπαση στην Αττική, θα μειωθούν κατά 
150 και έως τέλη Μαρτίου 2025, δεν 
θα υπάρχει στην Αττική κανένας απο-
σπασμένος αστυνομικός χωρίς τη θέ-

λησή του. 
Τέλος, η Ομοσπονδία ζήτησε από 

την Ηγεσία να προβεί σε γενναία αύ-
ξηση του αριθμού των θέσεων στις 
τακτικές μεταθέσεις που θα προκη-
ρυχθούν για όλη την επικράτεια και 
ειδικότερα τη Θεσσαλονίκη, που ενι-
σχύεται συνεχώς με αποσπάσεις, 

ώστε αφενός να καλυφθούν οι υπη-
ρεσιακές ανάγκες, αφετέρου δε, να 
ικανοποιηθούν όλα τα αιτήματα των 
συναδέλφων μας. 

Η ισχύς εν τη ενώσει!!! 
Τέλος,  σας ενημερώνουμε ότι ήδη 

ξεκίνησε η διαδικασία για τη μείωση 
των μη επιθυμούντων αποσπασμένων 

Αποτελεσματική παρέμβαση της Ομοσπονδίας  
για τις αναγκαστικές αποσπάσεις 

Με τον Υφυπουργό Δικαιοσύνης κ. Ιωάννη ΜΠΟΥ-
ΓΑ συναντήθηκε η Ομοσπονδία μας προκειμένου 
να θέσει υπόψη του εκκρεμή ζητήματα που απα-

σχολούν το συνδικαλιστικό μας κίνημα και να ενημερω-
θεί για την εξέλιξή τους. 

Ειδικότερα, ο κ. Υφυπουργός μας διαβεβαίωσε ότι: 
α) Η κλήτευση αστυνομικών μαρτύρων από 

01/05/2024 και εντεύθεν, γίνεται σύμφωνα με τα προ-
βλεπόμενα από την ισχύουσα νομοθεσία (άρθρο 78 
ν.5090/2024). 

β) Το αμέσως προσεχές διάστημα θα ολοκληρωθεί η 
διάθεση στα στελέχη της Δικαστικής Αστυνομίας του ανα-
γκαίου εξοπλισμού τους ώστε να αρχίσει η πλήρης λει-
τουργία της νέας αυτής υπηρεσίας, που συνεπάγεται τη 
σταδιακή απεμπλοκή των αστυνομικών από τα καθήκοντά 
τους στα δικαστήρια. 

Έτσι, επιτέλους, πολλοί περισσότεροι αστυνομικοί θα 
απαλλαγούν από αλλότρια καθήκοντα, ενισχύοντας την 
αστυνόμευση και την ασφάλεια του πολίτη.

Συνάντηση με τον Υφυπουργό Δικαιοσύνης



ΠΕΙΡΑΙΑΣ

Αντιπροσωπεία μελών του Διοικητικού Συμ-
βουλίου της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Πειραιά, επισκέφτηκε στις 30 και 31 

Οκτωβρίου 2024, αστυνομικές υπηρεσίες και σύμ-
φωνα με τις ανακοινώσεις: 

Στο Α.Τ. Δραπετσώνας-Κερατσινίου η παρούσα 
δύναμη προσωπικού μαζί με την κα Διοικητή, είναι 
μόλις 20 άτομα, αν και η οργανική δύναμη -και 
μάλιστα αυτή που είχε καθοριστεί πριν από πολλά 
χρόνια- είναι ογδόντα οκτώ (88) !!! Παράλληλα, 
στην οργανική ανήκουν άλλα 21 άτομα, αποσπα-
σμένα και προσωρινά μετακινούμενα σε άλλες 
Υπηρεσίες. Και σαν να μην έφτανε αυτό, το συγ-
κεκριμένο Τμήμα υποχρεούται βάσει διαταγών να 
στέλνει, σχεδόν καθημερινά, μερικούς ακόμα 
αστυνομικούς προς ενίσχυση άλλων Υπηρεσιών 
(μέτρα τάξης, Μεταγωγών κ.λπ.). Όσο για τα δια-
θέσιμα μέσα, υπάρχουν 3 περιπολικά και 2 δίκυκλα 
«στα χαρτιά», εκ των οποίων λειτουργικά είναι ένα 
μόλις περιπολικό και ένα δίκυκλο.  

Αυτοί οι σοκαριστικοί αριθμοί μιλούν από μόνοι 
τους, αλλά δυστυχώς, για άλλη μια φορά, είμαστε 
υποχρεωμένοι να επαναλάβουμε τα αυτονόητα. Ότι 
με αυτό το ανθρώπινο δυναμικό, όσο φιλότιμο κι 
αν διαθέτει και όσο κι αν προσφέρει πέραν των 

προβλεπομένων τις δυνάμεις του, η υπηρεσία όχι 
απλώς δεν βγαίνει, αλλά καθίσταται και άκρως επι-
κίνδυνη (!) για το ίδιο το αστυνομικό προσωπικό 
και για την τοπική κοινωνία που οφείλει να γνωρίζει 
τι αστυνομία υπάρχει στην περιοχή και τι δυνατό-
τητες έχει.  

Λυπούμαστε διότι έχουμε πολλές φορές προειδο-
ποιήσει την ηγεσία ότι όσο δεν αλλάζει τακτική και 
δεν αντιμετωπίζει τις ελλείψεις με τόλμη και αποφα-
σιστικότητα, οι συνάδελφοί μας όχι μόνο θα υφί-
στανται την αυθαιρεσία και την καταπάτηση των δι-
καιωμάτων τους, αλλά θα διολισθαίνουν σε επικίν-
δυνες ατραπούς, βλέποντας το υπηρεσιακό και το 
βιοτικό τους επίπεδο να κατρακυλούν στα τάρταρα. 
Άραγε, με τι ψυχολογία και με ποια διάθεση ο Συ-
νάδελφος θα εκπληρώσει την αποστολή του, όταν 
γνωρίζει εκ προοιμίου, ότι δεν μπορεί να καλύψει 
ούτε τις πάγιες ούτε τις έκτακτες ανάγκες, όπως η 
συνοδεία ασθενών σε ψυχιατρεία, οι προσαγωγές 
και μεταγωγές στο αυτόφωρο, η διερεύνηση καταγ-
γελιών κλπ; Μέχρι πότε θα κάνει υπομονή και δεν 
θα ζητά τα ρεπό του ή μέχρι πότε θα δέχεται τη διπλή 
και κακοπληρωμένη νυχτερινή εργασία. Ή μέχρι πό-
τε δεν θα γνωρίζει πώς θα εργάζεται εβδομαδιαίως, 
όπως προβλέπεται από τα σχετικά π.δ.; 

Γνωρίζει η διοίκηση ότι το αστυνομικό προσω-
πικό θα μειώνεται ολοένα και περισσότερο εξαιτίας 
διαφόρων αιτίων, αφού εκείνοι που έχουν την 
πρώτη και κύρια ευθύνη του μακροπρόθεσμου 
σχεδίου και προγραμματισμού, δεν έχουν μεριμνή-
σει να αναπληρώσουν εγκαίρως τα κενά που 
υπάρχουν σε διάφορες βαθμίδες, αλλά και σε διά-
φορα καθήκοντα, όπως είναι π.χ. οι ανακριτικοί 
υπάλληλοι στο συγκεκριμένο τμήμα; 

 Ή μήπως δεν τους ενδιαφέρει τελικά η αστυνό-
μευση και η ασφάλεια των πολιτών και όλα έχουν 
αφεθεί στον αυτόματο πιλότο, παρακαλώντας το 
Θεό να μην έρθει η κακιά η ώρα;  

Ως θεσμικοί εκπρόσωποι των εργαζόμενων 
Αστυνομικών, με την παρούσα επιστολή μας 
κρούουμε για άλλη μια φορά τον κώδωνα του κιν-
δύνου και απαιτούμε, πριν είναι πολύ αργά, να δο-
θούν απαντήσεις στα καίρια ερωτήματα που γεν-
νώνται από τη στάση της ηγεσίας, αλλά και άμεσες 
λύσεις, ενισχύοντας το συγκεκριμένο τμήμα με 
προσωπικό και μέσα. 

Συνεχίζοντας το οδοιπορικό μας, αντιπροσωπεία 
μελών του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσής 
μας, επισκέφτηκε στη συνέχεια το Α.Τ. Νίκαιας, το 
οποίο ακολουθεί σε χειρότερο βαθμό, στον κατή-

φορο που έχουν οδηγηθεί οι αστυνομικές υπηρε-
σίες της Δ.Α. Πειραιά εδώ και καιρό και φυσικά όχι 
με ευθύνη των συναδέλφων μας. Οι ευθύνες είναι 
αλλού και θα τις αποκαλύψουμε. (…) Πληροφορη-
θήκαμε, λοιπόν, ότι κι εδώ η παρούσα δύναμη 
προσωπικού είναι μόνο 19 άτομα όταν η προβλε-
πόμενη οργανική είναι 76. Κι εδώ παρατηρείται το 
φαινόμενο της διάθεσης αστυνομικών προς ενί-
σχυση άλλων Υπηρεσιών καθημερινά, (μέτρα τά-
ξης, Μεταγωγών κλπ), εκτός των μόνιμων αποσπα-
σμένων και προσωρινά μετακινούμενων σε υπη-
ρεσίες εκτός Πειραιά, ενώ τίθεται ένα πολύ σοβαρό 
ερώτημα αν τα καθήκοντα του Αξιωματικού Υπη-
ρεσίας, αδικούνται σύμφωνα με τους κανονισμούς 
λειτουργίας του τμήματος, όπως χθες κατά την 
πρωινή βάρδια, λόγω της πρωτοφανούς τεράστιας 
έλλειψης ανακριτικών υπαλλήλων.  

Το πιο τραγικό όλων είναι ότι, στους 19 ήρωες συ-
νάδελφους μας, οφείλονται 235 ρεπό συνολικά. 
Επομένως, όσα ερωτήματα θέσαμε για το Α.Τ. Δρα-
πετσώνας-Κερατσινίου, ισχύουν στο ακέραιο και για 
το Α.Τ. Νίκαιας. (…) Γι’ αυτό καταγγέλλουμε την Πο-
λιτική και Φυσική Ηγεσία, διαχρονικά. Άφησαν τα 
Αστυνομικά Τμήματα να φτάσουν στο χείλος του 
γκρεμού και τους συναδέλφους μας απροστάτευτους.

Καταγγελίες μετά από επισκέψεις στις Υπηρεσίες:  
Οδεύουν προς «λουκέτο»;

ΛΑΡΙΣΑ

ΗΈνωση Αστυνομικών Λάρισας, με έγγραφό 
της προς την Πολιτική και Φυσική Ηγεσία, 
εκφράζει την έντονη διαμαρτυρία της για τη 

διαδικασία που ακολουθήθηκε αναφορικά με την 
υλοποίηση διαταγής του Αρχηγείου της Ελληνικής 
Αστυνομίας με αντικείμενο την άμεση ενίσχυση της 
Δ.Α. Αργολίδας με αστυνομικούς των ΟΠΚΕ, της 
Θεσσαλίας συμπεριλαμβανομένης. 

Από τα καταγγελθέντα, όπως τονίζει η Ομοσπον-
δία στο διαβιβαστικό της, δεν προκύπτει απλώς η 
προχειρότητα με την οποία αντιμετωπίζονται οι συ-
νάδελφοί μας, αλλά τίθεται και το ερώτημα αν όλα 
αυτά αποσκοπούν πράγματι στην ενίσχυση της 
αστυνόμευσης και δεν εντάσσονται σε επικοινω-

νιακούς λόγους. Δυστυχώς, όλα δείχνουν ότι ο μα-
κροπρόθεσμος σχεδιασμός με σκοπό την αποτε-
λεσματική αξιοποίηση του διαθέσιμου προσωπικού 
είναι ανύπαρκτος και όλα για άλλη μια φορά γί-
νονται με αντιυπηρεσιακά κριτήρια. Η κατάσταση 
με τις μετακινήσεις του προσωπικού, όπως τονίζει 
και η Ένωσή μας, είναι ανεξέλεγκτη. Έχει διαλυθεί 
η προσωπική και οικογενειακή ζωή των συναδέλ-
φων μας, αλλά αυτά προφανώς για την Ηγεσία εί-
ναι «ψιλά γράμματα»… 

Η Ένωση από την πλευρά της κατήγγειλε ότι 
«εντός ελάχιστων ωρών, συνάδελφοι οικογενειάρ-
χες, αρκετοί εξ αυτών με εργαζόμενες συζύγους 
διατάσσονται να λάβουν φύλλο πορείας. Άλλη μια 

ενίσχυση η οποία προέκυψε άρον άρον, για ένα 
γνωστό ζήτημα εδώ και σχεδόν 20 ημέρες στη κοι-
νή γνώμη, μετά από συνάντηση του κ. Υπουργού 
με τοπικό βουλευτή του Νομού Αργολίδας. Τίθεται 
το ερώτημα...  

Η τοπική Διεύθυνσή Αστυνομίας είχε ζητήσει ενί-
σχυση; Αν ναι, έπρεπε να γίνει η συνάντηση με το 
κ. Βουλευτή για να αποσταλεί αυτή η ενίσχυση; Αν 
όχι, για ποιο λόγο εστάλλει; Κύριε Υπουργέ,  οι 
ΟΠΚΕ στην επαρχία και ειδικότερα στη Θεσσαλία 
έχουν κυριολεκτικά διαλυθεί, έχοντας παραμείνει 
με λιγότερο από το 1/3 της δυνάμεώς τους. Τα δε 
οχήματα, στη περίπτωση της ΟΠΚΕ Λάρισας τα 3 
από τα 4 προέρχονται από δωρεές μέσω της Ένω-

σής μας, εκτελούν υπηρεσία σε όλη τη χώρα. Κύριε 
Αρχηγέ, διαφυλάξτε τα κεκτημένα του Προσωπι-
κού. Για ένα γνωστό από εικοσαήμερου πρόβλημα 
όπως αυτό της Ν. Κίου, το ελάχιστο θα ήταν η χο-
ρήγηση Φύλλου Πορείας να γίνει τουλάχιστον τρία 
εικοσιτετράωρα αργότερα, ώστε να προετοιμα-
στούν κατάλληλα οι συνάδελφοι και οι οικογένειες 
τους.  

Η κατάσταση με τις με τις μετακινήσεις του προ-
σωπικού είναι ανεξέλεγκτη. Έχει διαλυθεί η προ-
σωπική και οικογενειακή ζωή των συναδέλφων... 
Επιτέλους, ας γίνει ένας σωστός σχεδιασμός με 
γνώμονα τις πραγματικές επιχειρησιακές ανάγκες 
και όχι για το θεαθήναι... ΦΤΑΝΕΙ ΠΙΑ!!!»

Φτάνει πια με τις μετακινήσεις από τη Θεσσαλία στην Αργολίδα
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ΑΡΓΟΛΙΔΑ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπάλληλων Αργολί-
δας, με έγγραφό της, αναφέρεται στις 
εξαγγελίες στις οποίες προέβη από το 

Πνευματικό Κέντρο της Νέας Κίου,  κατά την πρό-
σφατη επίσκεψή του 0 Υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗΣ, επισημαίνοντας 
ότι ορισμένες αποφάσεις για την ίδρυση και λει-
τουργία νέων υπηρεσιών, αν εφαρμοστούν ως 
έχουν, δεν θα συμβάλλουν στην πάταξη της εγκλη-
ματικότητας, όπως επιδιώκει. 

Επίσης, τονίζεται η αναγκαιότητα του διαλόγου 
για την αντιμετώπιση των υπαρκτών προβλημάτων 
της Δ.Α. Αργολίδας (έλλειψη αστυνομικού προσω-
πικού, σεβασμός στα εργασιακά δικαιώματα των 
αστυνομικών κ.λπ.), ώστε πράγματι να εφαρμο-
στούν οι καλύτερες λύσεις. 

«Σας καλούμε να λάβετε υπόψη σας τις προτά-
σεις και τον προβληματισμό της Ένωσής μας, ως 
θεματοφύλακα των εργασιακών δικαιωμάτων των 
συναδέλφων μας με σκοπό την εμπέδωση πραγ-
ματικών συνθηκών ασφαλείας σε όλη την Αργο-

λίδα» σημειώνει στο διαβιβαστικό της η Ομο-
σπονδία. 

 Ειδικότερα η Ένωση Αστυνομικών Υπάλληλων 
Αργολίδας τονίζει μεταξύ άλλων ότι ο Υπουργός 
Προστασίας του Πολίτη αναγνωρίζοντας το πρό-
βλημα που υπάρχει, ανακοίνωσε την ίδρυση Τμή-
ματος Αστυνομικών Επιχειρήσεων με έδρα τη Νέα 
Κίο, το οποίο θα λειτουργήσει με μόνιμο προσω-
πικό τριάντα (30) ατόμων από το Σεπτέμβριο του 
2025, ενώ παράλληλα και έως τότε, θα παραμείνει 
το καθεστώς των αποσπάσεων από άλλες περιοχές 
έτσι ώστε να συνεχιστεί η αστυνόμευση της περιο-
χής. Άμεσα γεννάτε το εξής ερώτημα, αυτό το μό-
νιμο προσωπικό θα προσέλθει από μεταθέσεις που 
θα γίνουν με αντικειμενικά κριτήρια από την υπό-
λοιπη Ελλάδα ή τελικά επικαλούμενοι την έλλειψη 
προσωπικού και το πέρασμα του χρόνου, έως το 
Σεπτέμβριου του 2025, θα επανδρωθεί από την 
ιδία δύναμη της Δ.Α. Αργολίδας; Ελπίζουμε οι δε-
σμεύσεις του κ. Υπουργού για ενίσχυση να γίνουν 
όντως πράξεις και να αυξηθούν οι οργανικές θέ-

σεις της Δ.Α. Αργολίδας και να μην ξεχαστούν έως 
τον Σεπτέμβριο του 2025. Και επειδή ως Ένωση 
θέλουμε να είμαστε δίπλα στον Πολίτη της Αργο-
λίδας, να αποσαφηνίσουμε ότι δεν μιλήσατε για 
ίδρυση Αστυνομικού Τμήματος στη Νέα Κίο, μιλή-
σατε για επιχειρησιακή ομάδα που θα εκτελεί πε-
ριπολίες, αυτός είναι εξάλλου ο ρόλος του Τμήμα-
τος Αστυνομικών Επιχειρήσεων (Τ.Α.Ε.). Συνεπώς 
ο πολίτης της Νέας Κίου για τα καθημερινά του 
προβλήματα θα συνεχίσει να απευθύνεται στο Τμή-
μα Ασφαλείας που θα ανήκει. Επιπροσθέτως, στο 
πλαίσιο του επιχειρησιακού σχεδιασμού, για την 
αντιμετώπιση της εγκληματικότητας, εξαγγέλθηκε 
επίσης από τον κ. Υπουργό άλλο ένα μετρό, το 
οποίο αφορά την ενοποίηση των δυο τμημάτων 
Ασφάλειας Αργούς και Ναυπλίου σε ένα ενιαίο 
τμήμα Ασφάλειας για όλο το Νομό. Ωστόσο αυτή η 
δήλωση άφησε σωρεία ερωτημάτων που αφορούν 
την υλοποίηση και τη σύσταση αυτού του τμήματος. 
Κ. Υπουργέ μας εξαγγείλατε το κλείσιμο του Τμή-
ματος Ασφαλείας Άργους Μυκηνών και την μετο-

νομασία του Τμήματος Ασφαλείας Ναυπλίου σε 
Τμήμα Ασφαλείας Αργολίδας ή την σύσταση Υπο-
διεύθυνσης Ασφαλείας Αργολίδας; Γιατί στην πρώ-
τη περίπτωση οι συνάδελφοι που θα υπηρετούν στο 
«ενιαίο ισχυρό Τμήμα Ασφαλείας» θα επιφορτι-
στούν με την δουλειά ολόκληρου του Νομού δε-
δομένου ότι σε αυτή την πρόταση δεν αναφέρατε 
την αύξηση των οργανικών θέσεων. Συνεπώς κα-
νένα όφελος στην ουσιαστική αστυνόμευση. Πα-
ράλληλα, δε θα μπορούσαμε να μην εκφράσουμε 
την αγωνίας μας για την τυχόν υποβάθμιση του 
Δήμου Άργους Μυκηνών, του πολυπληθέστερου 
Δήμου του Νομού μας, αφού σύμφωνα με τα επι-
χειρησιακά σχέδια προκύπτει ότι η έδρα του νέου 
ενιαίου τμήματος ασφάλειας θα είναι το Ναύπλιο. 
Και ο πολίτης της Νέας Κίου που προαναφέραμε 
μαζί με τον πολίτη του Άργους, του Κιβερίου, των 
Μυκηνών, των Λιμνών, της Στέρνας και λοιπών πε-
ριοχών του Δ.Δ. Άργους, τελικώς εκεί που θα με-
τέβαινε στο Τμήμα Ασφαλείας του Άργους για το 
πρόβλημα του, θα μεταβεί στο Ναύπλιο».

Αναδιάρθρωση Υπηρεσιών Δ.Α. Αργολίδας χωρίς διάλογο…
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ΑΧΑΪΑ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπάλληλων Αχαΐας, 
με έγγραφό της, εκφράζει την έντονη δυ-
σαρέσκεια των μελών της για την απογοη-

τευτική κατάσταση στην οποία έχουν περιέλθει οι 
μάχιμες υπηρεσίες της Δ.Α. Αχαΐας, αλλά και το ίδιο 
το αστυνομικό προσωπικό, εξαιτίας των συνεχιζο-
μένων αποσπάσεων προς άλλα αστικά κέντρα 
(Αθήνα και Θεσσαλονίκη). 

H Ομοσπονδία ενημέρωσε τόσο τον  Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ 
όσο και τον Υφυπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. 
Ανδρέα ΝΙΚΟΛΑΚΟΠΟΥΛΟ: 

«Αν και σας έχουν ενημερώσει και δια ζώσης, η 
κατάσταση έχει φτάσει πλέον στο απροχώρητο. Η 
απουσία συναδέλφων μας επί εξάμηνο, και συνή-
θως παρά τη θέλησή τους, από τον τόπο συμφε-
ρόντων τους, συνιστά βάναυση ανατροπή οποιου-
δήποτε οικογενειακού προγραμματισμού, οικονο-
μική αφαίμαξη τόσο της Υπηρεσίας όσο και των 
ιδίων, και προφανώς παρατείνει την αποδιοργά-

νωση των αστυνομικών υπηρεσιών και εν τέλει, την 
ανασφάλεια των συμπολιτών μας. Γίνεται πλέον 
φανερό ότι τις καταγγελίες αυτές δικαιούνται να τις 
γνωρίζουν και οι τοπικοί φορείς καθόσον τυχόν 
άγνοια του προβλήματος θα τους καθιστά πλέον 
συνυπεύθυνους για ό,τι τυχόν αρνητικό και απευ-
κταίο συμβεί στην περιοχή τους». 

Η Ένωση ευλόγως αναρωτιέται: Αυτές ήταν οι 
υποσχέσεις σας κ. Υπουργέ;  Άλλοι εννέα Αστυνο-
μικοί ξεσπιτώνονται σήμερα. Δυστυχώς παρά τις 
συνεχείς μας παρεμβάσεις για το θέμα των υπέ-
ρογκων και ακούσιων αποσπάσεων Αστυνομικών 
από τις υπηρεσίες της Αχαΐας προς υπηρεσίες της 
Αττικής και της Θεσσαλονίκης, αυτή η πρακτική 
συνεχίζει. Άλλοι εννιά Αστυνομικοί αυτή την εβδο-
μάδα καλούνται να μετακινηθούν. Σ 

ας μεταφέραμε και δια ζώσης, κατά την πρό-
σφατη επίσκεψή σας στην Πάτρα, τα τεράστια προ-
βλήματα που δημιουργούνται με την συνέχιση της 
διαδικασίας της απόσπασης προσωπικού από τις 

ήδη απογυμνωμένες Αστυνομικές υπηρεσίες της 
Αχαΐας.  

Στο σύνολό τους όλες οι υπηρεσίες εδώ και και-
ρό υπολειτουργούν, αδυνατώντας να ανταπεξέλ-
θουν σε βασικές ανάγκες αστυνόμευσης των πε-
ριοχών τους, με αποτέλεσμα την ραγδαία αύξηση 
της εγκληματικότητας που καταγράφεται στην πε-
ριοχή μας τον τελευταίο καιρό με ληστείες, κλοπές 
και λοιπή εγκληματική δραστηριότητα. Είναι ανα-
μενόμενο μετά την μετακίνηση προσωπικού από 
την επαρχία προς την πρωτεύουσα και την συμ-
πρωτεύουσα να διογκώνεται το κενό αστυνόμευ-
σής και η εγκληματικότητα να μετακινείται.  

Παράλληλα σοβαρότατο πρόβλημα δημιουργείται 
με τις ακούσιες αποσπάσεις. Αστυνομικοί κάθε ηλι-
κίας, με οικογένειες και παιδία καλούνται να ¨με-
ταναστεύσουν¨ για το μισό έτος σε Αθήνα και Θεσ-
σαλονίκη καταστρέφοντας την οικογενειακή και οι-
κονομική τους ζωή. Σοβαρότατο πρόβλημα τέλος 
ανακύπτει και στον οικονομικό τομέα, αφού από 

τον όγκο των μετακινήσεων αδειάζουν τα διαθέσι-
μα υπόλοιπα των υπηρεσιών που ήδη δεν έχουν 
για να καλύψουν βασικές ανάγκες, με σκοπό να 
καλυφθούν τα έξοδα μετακίνησης των αποσπασμέ-
νων, τα οποία μάλιστα καθυστερημένα αποδίδονται 
δημιουργώντας στους μετακινούμενους ζήτημα για 
την διαμονή και την σίτισή τους. Η οργή και η αγα-
νάκτηση των Αστυνομικών της Αχαΐας έχουν φτά-
σει στα όριά τους για την παρούσα εργασιακή κα-
θημερινότητα που αντιμετωπίζουν.  

Ο Αστυνομικός καλείται να καλύπτει 2 και 3 θέ-
σεις εργασίας στις ήδη απογυμνωμένες από προ-
σωπικό υπηρεσίες, ενώ παράλληλα ως δαμόκλειο 
σπάθη περιμένει την αυθαίρετη πρόταση των ανω-
τέρων του για το εξάμηνο ξεσπίτωμά του. Από την 
άλλη πλευρά ο Πολίτης της «επαρχιακής» Αχαΐας 
βλέπει την Αστυνομία της περιοχής του να αδυνατεί 
να ανταπεξέλθει στις ανάγκες του και να αυξάνεται 
η εγκληματικότητα γύρω του, για χάρη της αστυ-
νόμευσης της Αθήνας και της Θεσσαλονίκης». 

Καταγγελίες για τις ακούσιες αποσπάσεις

ΞΑΝΘΗ

Η Συνδικαλιστική Κίνηση Αστυνομικών 
Ξάνθης, με έγγραφό της προς τον Αρχηγό 
Ελληνικής Αστυνομίας, Αντιστράτηγο κ. 

Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ, επανέρχεται στο σοβαρό πρό-
βλημα της έλλειψης προσωπικού στη Διεύθυνση 
Αστυνομίας Ξάνθης, τονίζοντας ότι αυτό επιδεινώ-
νεται διαρκώς εξαιτίας τόσο της επαναλειτουργίας 
του Τμήματος Δοκίμων Αστυφυλάκων Ξάνθης και 
της επικείμενης ίδρυσης του συνοριακού σταθμού 
στο Δημάριο Ξάνθης όσο και των συνεχιζόμενων 
αποσπάσεων αστυνομικών προς ενίσχυση κυρίως 

Υπηρεσιών της Αττικής και της Θεσσαλονίκης. 
Παρακαλούμε όπως συμμεριστείτε το δίκαιο αί-

τημα της Συνδικαλιστικής Κίνησης Αστυνομικών 
Ξάνθης για τη διασφάλιση των εργασιακών δι-
καιωμάτων των μελών της, βάζοντας οριστικά τέ-
λος τουλάχιστον στις αποσπάσεις από τη συγκε-
κριμένη Διεύθυνση Αστυνομίας οι οποίες, αποδε-
δειγμένα πλέον, δεν εξυπηρετούν το σκοπό για τον 
οποίο έχουν αποφασιστεί από τη διοίκηση, σημει-
ώνει η Ομοσπονδία στο διαβιβαστικό της. 

Η σοβαρή έλλειψη προσωπικού στην Διεύθυνση 

Αστυνομίας Ξάνθης, όπως τονίζει το σωματείο, «δεν 
αποτελεί τωρινό φαινόμενο, αλλά οι ολοένα αυξανό-
μενες υπηρεσιακές ανάγκες, τόσο με την επαναλει-
τουργία του Τμήματος Δοκίμων Αστυφυλάκων Ξάν-
θης, όσο και με την επικείμενη ίδρυση του συνορια-
κού σταθμού στο Δημάριο Ξάνθης, έχουν οδηγήσει 
την Διεύθυνση Αστυνομίας Ξάνθης σε αδιέξοδο.  

Σε όλο αυτό καλούμαστε επίσης ως Διεύθυνση να 
ενισχύουμε και άλλες Αστυνομικές Διευθύνσεις ανά 
την χώρα, πολλές φορές και χωρίς την επιθυμία των 
συναδέλφων μας, δημιουργώντας κυρίως προβλή-

ματα στην εύρυθμη λειτουργία των Υπηρεσιών αλλά 
και μια εργασιακή «ανασφάλεια» στους συναδέλ-
φους, οι οποίοι δεν γνωρίζουν αν θα διαταχθούν να 
«ξενιτευτούν» σε άλλη πόλη για άγνωστο χρονικό 
διάστημα. Για τους λόγους αυτούς κύριε Αρχηγέ, ζη-
τούμε από εσάς να λάβετε σοβαρά υπόψη τους προ-
βληματισμούς μας και να εξαιρείτε την Διεύθυνση 
Αστυνομίας Ξάνθης από τις νέες διαταγές - δράσεις 
ενίσχυσης της Διεύθυνσης Ασφαλείας Αττικής, της 
Διεύθυνσης Μεταγωγών Δικαστηρίων Αττικής και 
της Διεύθυνσης Ασφαλείας Θεσσαλονίκης».

Στοπ στην ενίσχυση άλλων Διευθύνσεων από τη Διεύθυνση Αστυνομίας 

ΚΙΛΚΙΣ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ν. Κιλ-
κίς, με έγγραφό της προς τον Αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας, Αντιστράτηγο κ. 

Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ, εκφράζει τον έντονο προβλη-
ματισμό της για τη διαδικασία που αποφασίστηκε 
να ακολουθηθεί σχετικά με την εκπαίδευση των 
στελεχών των Γραφείων Αντιμετώπισης Ενδοοικο-
γενειακής Βίας και υποβάλλει συγκεκριμένα αιτή-
ματα τα οποία φρονούμε ότι πρέπει να τύχουν άμε-
σης αποδοχής εκ μέρους σας, σημειώνει η Ομο-
σπονδία στο διαβιβαστικό της. 

Δεν είναι δυνατόν στον 21ο αιώνα να εκδίδονται 
διαταγές για το στρατωνισμό των εκπαιδευομένων 
με πνεύμα άλλων εποχών, ιδίως δε να μην λαμβά-
νεται μέριμνα για την μετακίνησή τους χωρίς οι ίδι-
οι να ταλαιπωρούνται ή και να μην ζημιώνονται οι-
κονομικά. 

Όταν μάλιστα υπάρχει απτό μέτρο σύγκρισης της 
μέριμνας που εφαρμόζεται για το προσωπικό της 
FRONTEX στην ίδια περιοχή, είναι απαράδεκτο να 
μην έχουν επιλυθεί τέτοιου είδους ζητήματα. 

Όπως σημειώνει η Ένωση, σύμφωνα με τη σχε-
τική διαταγή, στελέχη του Γραφείου Ενδοοικογε-
νειακής Βίας της Δ.Α. Κιλκίς, όπως και άλλων Δι-
ευθύνσεων, καλούνται να παρακολουθήσουν τε-
τραήμερη εκπαίδευση στη Σχολή Μετεκπαίδευσης 
και Επιμόρφωσης (Σ.Μ.Ε.) στην Αθήνα.  

Παρότι το πρόγραμμα εκπαίδευσης κρίνεται 
ωφέλιμο, η ίδια διαταγή διευκρινίζει ότι δεν προ-
βλέπεται αποζημίωση διαμονής και ότι η διαμονή 
θα γίνει εντός των εγκαταστάσεων της σχολής, σε 
δίκλινα δωμάτια στη Λ. Θρακομακεδόνων. Επιπλέ-
ον, αναφέρεται ότι οι συνάδελφοι θα πρέπει να φέ-
ρουν δικά τους κλινοσκεπάσματα. Θεωρούμε ότι 

είναι ανεπίτρεπτο, το 2024, να ζητάμε από ενήλικες 
αστυνομικούς να διαμείνουν σε δίκλινα δωμάτια 
με αγνώστους, μεταφέροντας μάλιστα από από-
σταση 600 χιλιομέτρων κουβέρτες, μαξιλάρια και 
σεντόνια. (…) 

Λαμβάνοντας υπόψη τα σοβαρά παράπονα των 
μελών μας, σας παρακαλούμε όπως επέμβετε άμε-
σα, τόσο για την τροποποίηση αυτής της διαταγής 
όσο και για την υιοθέτηση πιο επαγγελματικών 
πρακτικών στις μελλοντικές εκπαιδευτικές εντολές. 
Ζητούμε:  
● Την κάλυψη εξόδων διανυκτέρευσης για τη 

διαμονή εκτός σχολής, λόγω των ακατάλληλων 
συνθηκών εντός των εγκαταστάσεων. 

 ● Την υποχρέωση της εκάστοτε Δ.Α. για τη διά-
θεση υπηρεσιακού οχήματος για τη μετακίνηση των 
εκπαιδευομένων τόσο σε αυτή τη διαταγή όσο και 

σε επόμενες παρόμοιες. Επιπρόσθετα, ορίστηκε ότι 
σε κάθε εκπαιδευτική σειρά θα συμμετέχει μόνο 
ένας αστυνομικός από τη Δ.Α. Κιλκίς, παρόλο που 
θα συμμετάσχουν συνολικά πέντε στελέχη. Κρί-
νουμε ότι η συμμετοχή τουλάχιστον δύο αστυνο-
μικών από κάθε Δ.Α. σε κάθε εκπαιδευτική σειρά 
είναι απαραίτητη, τόσο για λόγους ασφάλειας και 
αποτελεσματικότητας όσο και για λόγους οικονο-
μίας, είτε στην περίπτωση χρήσης υπηρεσιακού είτε 
ιδιωτικού οχήματος. Παρακαλούμε θερμά τη Γενική 
Αστυνομική Διεύθυνση Κεντρικής Μακεδονίας να 
επανεξετάσει την κατανομή του ενός αστυνομικού 
ανά εκπαιδευτική σειρά. 

 Ελπίζουμε στην άμεση ανταπόκρισή σας για τη 
βελτίωση των συνθηκών που επηρεάζουν την 
επαγγελματική και προσωπική ζωή των αστυνομι-
κών μας».

Εκπαίδευση Στελεχών των Γραφείων Αντιμετώπισης 

ΑΡΚΑΔΙΑ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αρκα-
δίας, με έγγραφό της, αναφέρεται σε δη-
μοσιεύματα του Τύπου περί ίδρυσης και 

λειτουργίας Τμήματος Εκπαίδευσης Ειδικών Φρου-
ρών στο 11ο Σύνταγμα Πεζικού στην Τρίπολη, και 
ότι η Σχολή θα στελεχωθεί με περίπου τριάντα (30) 
άτομα αστυνομικό προσωπικό της Δ.Α. Αρκαδίας. 

Όπως τονίζει η Ομοσπονδία μας προς την ηγεσία 

στην οποία και απέστειλε το έγγραφο, «η πληρο-
φορία αυτή έχει προκαλέσει ευλόγως την ανησυχία 
των συναδέλφων μας καθόσον μια τέτοια εξέλιξη 
θα επιβαρύνει τις ήδη υποστελεχωμένες υπηρεσίες 
της Δ.Α. Αρκαδίας, αφού όπως γνωρίζετε, δεν έχει 
επιλυθεί το υπαρκτό αυτό πρόβλημα αν και σας έχει 
επισημανθεί προ πολλού. 

Είναι εύκολο να εξαγγέλλονται διαρκώς νέες 

λειτουργίες από σας, το δύσκολο όμως είναι να 
υλοποιούνται αυτές όπως προβλέπεται από την κεί-
μενη νομοθεσία, χωρίς να παραβιάζονται τα δι-
καιώματα του αστυνομικού προσωπικού και βεβαί-
ως χωρίς να μειώνεται το επίπεδο ασφαλείας στις 
τοπικές κοινωνίες χάριν άλλων σκοπιμοτήτων. 

Δεδομένης λοιπόν της σημερινής κατάστασης 
της Ελληνικής Αστυνομίας και του όγκου των προ-

βλημάτων που εκκρεμούν προς επίλυση, παρακα-
λούμε όπως λάβετε υπόψη τις ενστάσεις της Ένω-
σης και εξετάσετε άμεσα τις προτάσεις της διότι εκ-
φράζουν την αγωνία των συναδέλφων μας με 
γνώμονα το συμφέρον τόσο της Ελληνικής Αστυ-
νομίας όσο και της κοινωνίας που υπηρετούν πι-
στοί στο καθήκον και τις υποχρεώσεις τους». 

 

Αναστάτωση στη Διεύθυνση Αστυνομίας Αρκαδίας
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ΗΈνωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών, με έγγραφό της προς τον Υπουργό Προστα-
σίας του Πολίτη κ. Μιχαήλ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ και  τον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομίας Αν-
τιστράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ, εκφράζει την έντονη διαμαρτυρία μελών της, που τυγχάνει 

να ελέγχονται από τη δικαιοσύνη για υποθέσεις σχετικές με την άσκηση των υπηρεσιακών τους 
καθηκόντων, χωρίς ωστόσο να απολαμβάνουν της δέουσας προσοχής και προστασίας, με απο-
τέλεσμα αυτά να αντιμετωπίζονται δυσμενώς ή και αδίκως, εξαιτίας διαφόρων αιτίων. 

Παρακαλούμε όπως λάβετε γνώση της καταγγελίας αυτής και πράξετε τα δέοντα προς αποκα-
τάσταση της νομιμότητας, σημειώνει η Ομοσπονδία στο σχετικό διαβιβαστικό της. 

 

Αποφάσεις Ποινικών Δικαστηρίων 
που αφορούν αστυνομικούς

ΗΈνωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αιτωλίας, με έγγραφό της προς τον  Αρχηγό της Ελλη-
νικής Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο ΜΑΛΛΙΟ εξέφρασε τη διαμαρτυρία της για 
τον τρόπο με τον οποίο αξιοποιείται από τη Διοίκηση ο ηλεκτρονικός εξοπλισμός μεταφο-

ράς εικόνας και άλλων δεδομένων, μέσω καταγραφικού που έχει τοποθετηθεί σε ορισμένες εγ-
καταστάσεις της Δ.Α. Αιτωλίας. 

Επειδή η καταγγελία αφορά την προστασία των προσωπικών δεδομένων αλλά και την ασφάλεια 
των εγκαταστάσεων, παρακαλούμε όπως εξετάσετε το ανακύψαν πρόβλημα και δώσετε την εν-
δεδειγμένη λύση προς αποφυγήν περαιτέρω δυσμενών συνεπειών, τονίζει η Ομοσπονδία στο δια-
βιβαστικό έγγραφο που του απέστειλε. 

Προστασία προσωπικών 
δεδομένων

ΒΟΡΕΙΟΑΝΑΤΟΛΙΚΗ ΑΤΤΙΚΗ

Είχαμε ευελπιστήσει, ότι μετά την από 
01/02/2024 Εγκύκλιο της Γενικής Διεύ-
θυνσης Υπηρεσιών Υγείας – Διεύθυνση Ψυ-

χικής Υγείας Τμήμα Α’ του Υπουργείου Υγείας, σχε-
τικά με την «Διαδικασία Εισαγωγής Ατόμων κατόπιν 
Εισαγγελικών Εντολών στο πλαίσιο του 
Ν.2071/1992» το τεράστιο αυτό πρόβλημα θα εί-
χε αμβλυνθεί και θα είχε λάβει το δρόμο της λύσης. 
Έτσι οι ενέργειες που υποχρεούνται να προβαίνουν 
όλα τα εμπλεκόμενα πρόσωπα είναι συγκεκριμένες, 
οριοθετημένες και ενδεικτικής σοβαρότητας και 
ουμανισμού μιας Ευρωπαϊκής Πολιτείας. 

 Δυστυχώς όμως μέχρι σήμερα το νέο πλαίσιο 
μεταφοράς και παραμονής στα κέντρα Ψυχικής 

Υγείας για τη διεκπεραίωση των επί μέρους διαδι-
κασιών, δεν εφαρμόζεται σε καμία των περιπτώσε-
ων συνήθως.  

Έτσι, οι Μονάδες Ψυχικής Υγείας δεν παραλαμ-
βάνουν άμεσα ως υποχρεούνται τα προς ακούσια 
νοσηλεία πρόσωπα αλλά υποχρεώνουν τους συ-
νοδούς αστυνομικούς να συνοδεύουν επί ώρες τον 
ασθενή σ’ όλες τις εξετάσεις έως την τελική εισα-
γωγή του στη Μονάδα.  

Πολλές φορές εκτός από τη πολύωρη παραμονή 
των αστυνομικών συνοδείας συχνά πέραν του 
οκταώρου (8) εργασίας και να αναμένουν την αν-
τικατάσταση τους από έτερους συναδέλφους. Επί-
σης, είναι σύνηθες το ότι μετά τα ανωτέρω, να μην 

υπάρχει διαθέσιμη κλίνη για την ακούσια νοσηλεία 
κόντρα στη προηγούμενη συνεννόηση με αποτέ-
λεσμα ο ασθενής να επιστρέφει στο Αστυνομικό 
Τμήμα να τίθεται σε προσωρινή κράτηση (!!) μολο-
νότι δεν είναι προσωρινώς κρατούμενος εν στενή 
έννοια.  

Αντιλαμβάνεται ο καθένας μας την εξαιρετική και 
συγκεκριμένη διακινδύνευση που υφίστανται οι 
συνοδοί αστυνομικοί, το μείζον διοικητικό θέμα 
που δημιουργείται κάθε φορά στα Αστυνομικά 
Τμήματα για την διαχείριση των περιστατικών ιδίως 
υπό τις σημερινές συνθήκες απόλυτης λειψαν-
δρίας. 

 Αναγκασθήκαμε λοιπόν να επιδώσουμε Εξώδικη 

Πρόσκληση – Δήλωση -Διαμαρτυρία – Προειδο-
ποίηση απευθυνόμενη στην 1η και 2η Υγειονομική 
Περιφέρεια Αττικής, επισημαίνοντας ότι η κατάστα-
ση αυτή όσο συνεχίζεται εγκυμονεί σοβαρούς κιν-
δύνους, μας προσβάλλει ως εργαζόμενους – προ-
σωπικότητες και δεν μπορεί να γίνει πλέον ανεκτή. 
Επιβάλλεται λοιπόν να τηρηθεί άμεσα πλέον η νο-
μιμότητα και η απλή λογική, κυρίως όπως εκφρά-
ζεται από την Γ3α/Γ.Π. οικ. 6388 από 
01/02/2024 Εγκύκλιο του Υπουργείου Υγείας.  

Το Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Βορειοανατολικής Αττικής, θα έχει στενή εποπτεία 
τέτοιων παραβάσεων εις βάρος συναδέλφων και 
πλέον θα αιτείται δικαστικής προστασίας.

Τρισάγιο στη μνήμη των Αστυνομικών Δημή-
τρη Κώτση και Κώστα Βλαχοπάνου και κα-
τάθεση στεφάνων, τελέστηκε στις 

30/12/2024 στην Τρυγόνα, στο Μνημείο που έχει 
αναγείρει η Ε.Α.Υ. Ιωαννίνων για να τιμήσει την 
μνήμη των αδικοχαμένων συναδέλφων, μελών της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ιωαννίνων και 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Τρικάλων. 

Το τρισάγιο πραγματοποιήθηκε, μέσα σε κλίμα 
συγκίνησης στο σημείο όπου οι δύο αείμνηστοι 
συνάδελφοί μας, πριν 19 χρόνια, την 30 Δεκεμ-

βρίου 2005, έχασαν τη ζωή τους κατά την διάρκεια 
μεταγωγής επικίνδυνου κακοποιού.  

Ως Ενώσεις Αστυνομικών Υπαλλήλων αποτίουμε 
φόρο τιμής στους συναδέλφους μας, οι οποίοι θυ-
σίασαν ό,τι ιερότερο υπάρχει, την ίδια τους την 
ζωή, στον βωμό του καθήκοντος και καλούμε την 
Πολιτεία να θωρακίσει τον Έλληνα Αστυνομικό ως 
οφείλει, προκειμένου στο μέλλον να μην ζήσουμε 
παρόμοιες τραγικές καταστάσεις. 

Την τελετή μνήμης τίμησαν με την παρουσία τους, 
οι συγγενείς των αδικοχαμένων συναδέλφων μας, 

αντιπροσωπείες από τα Δ.Σ. των Ενώσεων Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Ιωαννίνων και Τρικάλων, ο συ-
νάδελφος και Αντιπεριφερειάρχης Eθελοντισμού και 
Aλληλεγγύης Περ. Ηπείρου Κωνσταντίνος Κίτσιος, 
ο Πρόεδρος της Ένωσης Αξιωματικών Ηπείρου Α/Υ 
Κολιοπάνος Θεόδωρος, ο Πρόεδρος της Ένωσης 
Αποστράτων Χωροφυλακής Κίτσιος Σπυρίδων, ο 
Αστυνομικός Διευθυντής της ΓΕΠΑΔ Ηπείρου Α/Δ κ. 
Κολέτσης Χρήστος, η Α/Υ κα. Νίκα Βασιλική της 
Δ.Α. Ιωαννίνων και εκ μέρους της Δ.Α. Τρικάλων ο 
Α/Δ κ. Καππάς Αθανάσιος. 

Εξώδικη Πρόσκληση – Δήλωση - Διαμαρτυρία – Προειδοποίηση 
απευθυνόμενη στην 1η και 2η Υγειονομική Περιφέρεια Αττικής

ΙΩΑΝΝΙΝΑ

Tρισάγιο στη μνήμη των Αστυνομικών  
Δημήτρη Κώτση και Κώστα Βλαχοπάνου 



Μιλάμε πολλές φορές για τη βίαιη συμ-
περιφορά στην οικογένεια, στο σχολείο 

και στους χώρους δουλειάς, αλλά λησμονούμε 
ότι η βία στους ελληνικούς δρόμους, οι επιθετικοί 
οδηγοί και η ολοένα και περισσότερο αυξανόμε-
νη αγένεια με την καταπάτηση των κανόνων οδι-
κής κυκλοφορίας, είναι εξίσου σημαντικό πρό-
βλημα. Η κοινωνία δείχνει να απομακρύνεται 
διαρκώς από ό,τι πιο παραδοσιακό και αληθινό 
είχε ιστορικά καταγράψει στις σχέσεις των αν-
θρώπων. Τα γιατί, πολλά και διάφορα… 

 
Ανήμερα της Παγκόσμιας Ημέρας του 
ΟΗΕ για την καταπολέμηση της δια-

φθοράς, η εκπομπή της ΠΟΑΣΥ στο Blue sky 
Αστυνομία και Κοινωνία ανέδειξε τις ανεπάρ-
κειες της Διεύθυνσης Εσωτερικών Υποθέσεων 
των Σωμάτων Ασφαλείας και έθεσε καίρια 
ερωτήματα κατά πόσο υπάρχει πράγματι πολι-
τική βούληση για την αποτελεσματική της λει-
τουργία. Τα 40 χρόνια από την ίδρυση της 
ΕΛ.ΑΣ. συμπίπτουν φέτος με τις ανατριχιαστι-
κές αποκαλύψεις για το ποιόν επίορκων αστυ-
νομικών και τις παραλείψεις των αρμοδίων 
ελεγκτικών μηχανισμών. Ακούμε ότι οι Υπηρε-
σίες ενήργησαν «άμεσα και αποτελεσματικά» 
αλλά από την άλλη έχει καταντήσει ανέκδοτο 
η φράση «διενεργείται ΕΔΕ για τον καταλογι-
σμό ευθυνών», όταν μάλιστα ακόμα και οι ετή-
σιες εκθέσεις για τη δράση των «αδιάφθορων» 
έχουν χάσει τον απολογιστικό και σε βάθος 
αυτοκριτικής χαρακτήρα τους. Γιατί μετά το 
2019 έπαψαν να αναφέρονται στα υπηρεσιακά 
προβλήματα και να καταγράφονται οι προτά-
σεις των ίδιων των αστυνομικών που μάχονται 
τη διαφθορά, άραγε; Και γιατί οι προτάσεις της 
ΠΟΑΣΥ για ουσιαστικά μέτρα πρόληψης και 
θωράκισης του αστυνομικού από τους κινδύ-
νους που τον απειλούν, παραμένουν στα αζή-
τητα; Προφανώς επειδή μας κυβερνούν οι κα-
ταλληλότεροι... 

 
Οι τελευταίες εξελίξεις στο μέτωπο της 
τρομοκρατίας, ήρθαν να μειώσουν τις 

εύλογες ανησυχίες που είχαν προκληθεί πριν από 

ένα χρόνο, όταν αστυνομικοί υπηρεσιακοί χώροι 
είχαν βρεθεί στο στόχαστρο των τρομοκρατών. 
Όμως την ίδια ώρα έχει συσσωρευτεί πάρα πολλή 
«καύσιμη ύλη», ικανή να πυροδοτήσει ποικίλες 
αντιδράσεις. Μαφία γηπέδων, μαφία ληστειών 
ΑΜΕΑ, μαφία καυσίμων, μαφία εκβιαστών, μαφία 
διακινητών ανθρώπων, συμμορίες απατεώνων 
κάθε είδους και μορφής. Ας ελπίσουμε ότι η ανα-
διοργάνωση των υπηρεσιών ασφαλείας αυτή τη 
φορά δεν θα μείνει στην αλλαγή ονομάτων και 
σφραγίδων αλλά θα συνοδευτεί και από τη χο-
ρήγηση των σχετικών κονδυλίων ώστε πράγματι 
οι διώκτες του εγκλήματος να εξοπλιστούν και 
θωρακιστούν με τα αναγκαία μέσα. 

 
Η Φθινοπωρινή Σύνοδος της EuroCop 
έδωσε μια σημαντική είδηση που πέ-

ρασε στα ψιλά των εφημερίδων. Όπως θα έχε-

τε προσέξει, το τελευταίο διάστημα έχουν απο-
κτήσει σημαντική σημασία για τους Ευρωπαί-
ους αστυνομικούς τόσο το Πρόγραμμα δράσης 
της Ευρωπαϊκής Συνομοσπονδίας κατά την πε-
ρίοδο 2024-2028, όσο και οι συναντήσεις 
του προεδρείου της με ευρωπαίους αξιωματού-
χους. Οι αποφάσεις που ελήφθησαν θα κινη-
θούν πάνω σε τρεις βασικούς άξονες: Κατα-
πολέμηση της βίας κατά της αστυνομίας, εγ-
γύηση δίκαιων συνθηκών εργασίας και κοινω-
νικών δικαιωμάτων για αστυνομικούς και δι-
ευκόλυνση της συνεργασίας και της ανταλλα-
γής πληροφοριών μεταξύ των αστυνομικών 
δυνάμεων στην Ευρώπη. Κρατάμε προς ώρας 
την απόφαση για το δικαίωμα της απεργίας με 
όρους συνδικαλιστικούς και διεκδικητικούς 
(περισσότερα στη σελίδα 10). 
 

ΑΤ-ΑΞΙΕΣ
Όπως η σκουριά τρώει το σίδερο, έτσι και ο φθόνος τρώει την ψυχή

είπαν & 
έγραψαν

Βουλή των Ελλήνων,  
15 Δεκεμβρίου 2024,  
κύρωση του Κρατικού 
Προϋπολογισμού Οικονομικού  
έτους 2025:  
«…Και η δεύτερη πρωτοβουλία μας 
συνδέεται με την καθημερινότητα 
των 150.000 ενστόλων  
- των αστυνομικών μας  
που μάχονται μέρα νύχτα  
κατά της εγκληματικότητας,  
των πυροσβεστών, των λιμενικών 
μας και βέβαια των γυναικών και 
των ανδρών των Ενόπλων Δυνάμεων  
που θωρακίζουν την πατρίδα μας. 
Αξιοποιώντας στο έπακρο τις 
δημοσιονομικές μας δυνατότητες,  
σε αυτά τα στελέχη με το Εθνόσημο, 
η κυβέρνηση θα αναγνωρίσει 
έμπρακτα τον επικίνδυνο χαρακτήρα 
των υπηρεσιών που προσφέρουν.  
Σχετικές λεπτομέρειες θα 
ανακοινωθούν σύντομα.  
Η πολιτική απόφαση είναι δεδομένη 
και θα γίνει πράξη». 

Κυριάκος ΜΗΤΣΟΤΑΚΗΣ 
Πρωθυπουργός

εκΚΕΝΤΡΙκός

Μετά από σχεδόν τριάντα χρόνια, ένας Πρω-
θυπουργός από το βήμα της Βουλής των 
Ελλήνων μίλησε ευθέως για θεσμοθέτηση 

της επικινδυνότητας της εργασίας. Αλλά αυτό δεν 
στάθηκε αρκετό για μια ψύχραιμη αποτίμηση της 
εξαγγελίας ούτε καν ως εφαλτήριο για περαιτέρω 
σκέψη και παραγωγή συνδικαλιστικού έργου. Κά-
ποιοι αμφισβήτησαν την επιτυχία και ευλόγως ει-
σέπραξαν την κριτική της Ομοσπονδίας μας: 

Μετά την απόφαση της Κυβέρνησης που ανα-
γνωρίζει την επικινδυνότητα του επαγγέλματος 
των υπηρετούντων στα Σώματα Ασφαλείας και τις 
Ένοπλες Δυνάμεις και την ικανοποίηση από το 
σύνολο των συναδέλφων, βρέθηκαν οι γνωστοί 

Aπόντες «συνδικαλιστές» για να εκφράσουν για 
ακόμα μια φορά μέσω ανακοίνωσής τους μικρο-
ψυχία και φθόνο κατά του Προέδρου της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ., αν και οι ίδιοι αναγνωρίζουν… 

Οι ίδιοι δεν παραλείπουν, για ακόμα μια φορά, 

να καταφερθούν κατά της Π.Ο.ΑΣ.Υ., υποστηρί-
ζοντας εν μέσω αντιφάσεων ότι αυτή η μεγάλη 
επιτυχία του συνδικαλιστικού κινήματος δεν ήταν 
και …προσωπική επιτυχία του  Προέδρου. 

Το αποτέλεσμα αυτό, όμως, ήρθε από την προ-
σπάθεια και του Προέδρου και των παρόντων 
στους αγώνες συνδικαλιστών της Π.Ο.ΑΣ.Υ. Ήταν 
δηλαδή μια συλλογική προσπάθεια και όχι φυσικά 
των 9 κατ΄ εξακολούθηση αρνητών και απόντων 
από κάθε δράση, από κάθε διαμαρτυρία και από 
κάθε πίεση προς την Κυβέρνηση. 

Αλλά τι να πρωτοθυμηθούμε; 
Ότι κατηγορούν τον Πρόεδρο της Π.Ο.ΑΣ.Υ. 

ακόμα και για τις σκληρές του δηλώσεις το Σε-

πτέμβριο, όταν ασκούσε κριτική για τη δήθεν αύ-
ξηση της νυχτερινής αποζημίωσης; Δηλαδή έπρεπε 
να πει «Σας ευχαριστούμε»; Ή μήπως να λησμο-
νήσουμε ότι τους κακοφάνηκε όταν  μέλη του Δ.Σ. 
διαμαρτύρονταν από τα γραφεία της Νέας Δημο-
κρατίας, όπου, ως συνήθως, ήταν πάλι Απόντες; 

Λυπούμαστε  εάν τους προκαλέσαμε ταραχή, 
αλλά ας γνωρίζουν ότι Συνδικαλισμός σημαίνει 
σύγκρουση, διαμαρτυρία, διεκδίκηση με κάθε 
πρόσφορο μέσον για την επίτευξη του στόχου. 

Η Π.Ο.ΑΣ.Υ. δεν χαϊδεύει αυτιά και δεν τρέχει 
στα κομματικά γραφεία να δηλώνει πρόθυμη. 
Όπως, όμως, η σκουριά τρώει το σίδερο, έτσι και 
ο φθόνος τρώει την ψυχή. 

Ιστορική δικαίωση  
των Ομοσπονδιών των ενστόλων

Το νέο έτος 
μας βρίσκει 
πολλά βήματα 
μπροστά σε 
σχέση με το 
δ ι εκδ ικη τ ι κό 
μας πλαίσιο. Το 
χρόνιο αίτημα 
για τη θεσμο-
θέτηση της ερ-
γασίας πήρε 
άλλη διάσταση 
μετά την ψήφι-
ση του άρθρου 
53 του νόμου 5167/2024 (ΦΕΚ 207, 20/12/2024) που θεσμοθετεί την επικινδυ-
νότητα της εργασίας των στελεχών των Σωμάτων Ασφαλείας και Ενόπλων Δυνάμεων 
παρέχοντας επιπλέον χρηματικό ποσό 100 ευρώ σε όλους από 01/07/2025.  Βέ-
βαια, για άλλη μια φορά διαβάζουμε διάφορες ερμηνείες και ενστάσεις περί μη θε-
σμοθέτησης του επικίνδυνου χαρακτήρα που μας οδηγούν σε άλλες σκέψεις. 
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